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Sesler ve Görüntüler 

 Gurbet Ellerde Bir Dava Adamı: Meh-
met Demirel
 Almanya’da gurbetçi bir babanın mü-
tevazı, güler yüzlü, samimi ve dürüst evladı; 
ihtiyaç sahiplerinin hamisi, gariplerin ve maz-
lumların dostu olan mümin Mehmet Demi-
rel’in vefatı, biz dostlarını ve yakınlarını de-
rinden üzdü.
 Lise yıllarından beri tanıdığım, aile 
dostum, samimiyetini ve gönül zenginliğini 
sevdiğim Mehmet, aramızdan ayrıldı.
 Ancak, onun yeri gönlümüzde hep 
baki kalacak.

 Kırşehir Anadolu Şehit 
Aileleri Derneği tarafından, Düzce 
İl Jandarma Komutanlığı emrinde 
görev yaparken 21 Mart 2019 ta-
rihinde Fiziki Yeterlilik ve Değer-
lendirme Testi sırasında rahatsız-
lanarak şehit olan Şehit Uzman 

Jandarma Erdem Aydın adına 
mevlid programı düzenlendi.
 Duygu dolu anların ya-
şandığı programa Kırşehir İl Ge-
nel Meclis Başkanı Bülent Ozan, 
Muharip Gaziler Derneği Başkanı 
Kemal Parlak, Türkiye Harp

Şehit Uzman Jandarma Erdem Aydın
 için Mevlid Programı düzenlendi

Şehit Erdem Aydın İçin Kırşehir’de
 Birlik ve Beraberlik Mesajı

 Kırşehir Belediye Başka-
nı Selahattin Ekicioğlu, kırsal kal-
kınmanın önemine vurgu yapa-
rak, yerli üreticilerin desteklen-
mesi için yürütülen çalışmalara 
dair önemli görüşmeler gerçek-

leştirdi. 8 Şubat 2025 Cumartesi 
günü, Kırkyol Kırsalda Kalkınma 
Kooperatifi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Prof. Dr. Bülent Gülbuçuk, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardım-
cısı ve Ankara’da faaliyet

BAŞKAN EKİCİOĞLU: "ÜRETİMDE DIŞA 
BAĞIMLILIĞA KARŞI, KIRSAL KALKINMAYI ÖNEMSİYORUZ”

Kırşehir Belediyesi’nden
 Kırsal Kalkınma Atağı

 Kırşehir Em-
niyet Müdürlüğü Ka-
çakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele 
(KOM) Şube Mü-
dürlüğü ekipleri, al-
kol kaçakçılığına yö-
nelik gerçekleştir-
dikleri saha çalış-
maları kapsamında 
önemli bir operas-
yona imza attı.
 8 Şubat 
2025 tarihinde Kuş-
dili Mahallesi’nde 
bir ikamette yapı-
lan aramada, satışa 
hazır halde bulunan 
toplam 34 litre 

Kırşehir Emniyet 
Müdürlüğü KOM 

Şubesi’nden Kaçak 
Alkol Operasyonu

2'de

 AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Kırşe-
hir’in en büyük sana-
yi kuruluşlarından biri 
olan PETLAS’ı ziyaret 
ederek incelemelerde 
bulundu. 
 Fabrika yet-
kililerinden üretim sü-
reçleri hakkında de-
taylı bilgiler alan Er-
kan, üretim tesislerini 
gezerek işleyişi yerin-
de gözlemledi.
 PETLAS yö-
neticileriyle bir ara-ya 
gelen Milletvekili Er-
kan, firmanın istih-
dam kapasitesi, üre-
tim gücü ve 

Milletvekili Erkan, 
PETLAS’ı ziyaret etti

2'de

 Kaman Belediye Baş-
kanı Emre Demirci, beraberin-
deki heyetle birlikte Milliyetçi 
Hareket Partisi (MHP) Kırşehir 
İl Başkanı Arif Kılıç’ı makamın-
da ziyaret etti. 
 Ziyarette, AK Parti 

Kaman İlçe Başkanı Yakup Eğ-
ri, MHP Kaman İlçe Başkan Ve-
kili Ersin Çoban ve Cumhur 
İttifakı Belediye Meclis Üyeleri 
de hazır bulundu.
 Başkan Emre Demirci, 
ziyaretin ardından yaptığı 

Belediye Başkanı 
Demirci’den, Başkan 

Kılıç’a ziyaret

2'de

 Kırşehir’de yaşayan 
emeklileri sevindirecek yeni bir 
gelişme yaşandı.
  Türkiye genelinde emek-
lilere yönelik destek paketlerine 
bir yenisi daha eklendi. PTT, 
emeklilere özel olarak kargo ve 

kurye hizmetlerinde indirim sağ-
layacak yeni bir kampanya baş-
lattı.
 Kampanya kapsamında 
emekliler, kargo ve kurye gönde-
rimlerinde %20 indirim fırsatın-
dan yararlanabilecek. Bu 

Kırşehir’de emeklilere
 PTT’den özel kampanya! Kırşehir Gençlik

Merkezi’nden 
Öğrencilere

El Sanatları Eğitimi
Haberi 8'de

Kırşehir’de
 “Genç
ARGE

 Projesi”
 Hazırlık

Toplantısı 
düzenlendi
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Kırşehir Belediyesi’nden
 Kırsal Kalkınma Atağı

1'den Devam
gösteren Kırşehirli iş insanı Mehmet Akyü-
rek ile Belediye eski Başkan Yardımcıların-
dan, akademisyen Doç. Dr. Başar Altuntaş 
bir araya gelerek, kırsal kalkınmada Kırşe-
hir’in üstleneceği rol model çalışmalar üze-
rine fikir alışverişinde bulundu.
 Başkan Ekicioğlu, Kırşehir Belediye-
si olarak üretimde dışa bağımlılığın azaltıl-
ması gerektiğine inandıklarını ve bu doğrul-
tuda kırsal kalkınmayı öncelikli bir hedef ola-
rak gördüklerini ifade etti. 
 Tarımsal üretimi desteklemenin yal-
nızca ekonomik kalkınma açısından değil, 
aynı zamanda yerel istihdamı artırma ve 
gıda güvenliğini sağlama açısından da kritik 
bir konu olduğunu belirten Ekicioğlu, bele-
diyenin bu alandaki çalışmalarına kararlılıkla 
devam edeceğini söyledi.
 Kırşehir Belediyesi, yerli üreticileri 
desteklemek amacıyla her yıl geleneksel ola-
rak Ata Tohumu ve fide dağıtımı gerçekleş-
tirerek, yerel tarımın güçlenmesine katkı 

sağlıyor. Başkan Ekicioğlu, bu tür projelerin 
sürdürülebilir kırsal kalkınma açısından 
büyük önem taşıdığını vurgulayarak, beledi-
ye olarak çiftçilerin ve üreticilerin yanında 
olmaya devam edeceklerini dile getirdi.
 Toplantıda, Kırşehir’in kırsal kalkın-
ma konusunda örnek bir model olması için 
yapılabilecek projeler, üreticilere sağlanabi-
lecek destek mekanizmaları ve yerel tarımın 
daha verimli hale getirilmesi adına atılacak 
adımlar masaya yatırıldı. 
 Başkan Ekicioğlu, üreticileri destek-
leyen projelerin artarak devam edeceğini 
belirterek, yerel yönetimlerin üretim süreci-
ne katkı sağlayarak ekonomiyi güçlendirme 
sorumluluğuna sahip olduklarını kaydetti.
 Kırşehir Belediyesi’nin tarım ve üre-
tim alanındaki projeleri, yerel halkın ve çift-
çilerin büyük ilgisini çekerken, kırsal kalkın-
ma için yeni iş birlikleri ve destek mekaniz-
malarının geliştirilmesi adına çalışmalar hız 
kesmeden devam edecek.
(FİLİZ ÖZ)

Milletvekili Erkan,PETLAS’ı ziyaret etti
1'den Devam
Kırşehir ekonomisine katkıları hakkında bilgi 
aldı. Firma yetkilileri, lastik üretimindeki 
son yenilikler, kapasite artırımı çalışmaları 
ve ihracat potansiyeli gibi konularda bilgi-
lendirme yaparken, çalışanlarla da bir araya 
gelen Erkan, işçilerin görüş ve taleplerini 
dinledi.
 Ziyaretiyle ilgili açıklamalarda bulu-
nan Necmettin Erkan, PETLAS’ın Kırşehir ve 
Türkiye sanayisi açısından önemli bir ko-
numda olduğunu belirterek, “Şehrimizde fa-
aliyet gösteren PETLAS üretim tesisini ziya-
ret ettik. 
 Fabrikanın üretim kapasitesi ve sek-
tördeki konumu hakkında yetkililerden de-

taylı bilgiler aldık. 
 PETLAS, hem Kırşehir’deki istihda-
ma hem de ülkemizin sanayi gücüne büyük 
katkılar sunan önemli bir yatırım. Yerli üre-
timin desteklenmesi adına böylesine büyük 
bir tesisin şehrimizde bulunması gurur veri-
ci.” dedi.
 Erkan, sanayi kuruluşlarının gelişi-
mini desteklemek için her zaman yanlarında 
olacaklarını vurgulayarak, Kırşehir’in ekono-
mik kalkınmasını artırmaya yönelik projeleri 
desteklemeye devam edeceklerini belirtti.
 PETLAS yetkilileri de ziyaretten duy-
dukları memnuniyeti dile getirerek, Kırşe-
hir’e ve Türkiye’ye katma değer sunmaya 
devam edeceklerini ifade etti. (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir Emniyet Müdürlüğü KOM 
Şubesi’nden Kaçak Alkol Operasyonu
1'den Devam
el yapımı kaçak alkol ve etil alkol ele geçiril-
di. Yapılan aramalarda;
 0,5 litrelik pet şişeler içerisinde 18 
adet olmak üzere toplam 9 litre el yapımı 
votka,
 3 bidon halinde toplam 15 litre el 
yapımı votka,
 2 bidon içerisinde 10 litre etil alkol 
tespit edildi.

Olayla ilgili olarak ev sahibi hakkında 5607 
sayılı Kaçakçılıkla Mücadele Kanunu’na mu-
halefet suçundan adli tahkikat başlatıldı.
 Emniyet yetkilileri, halk sağlığını 
tehdit eden ve büyük tehlikelere yol açabi-
lecek kaçak alkol üretimi ve satışına yönelik 
denetimlerin devam edeceğini vurgularken, 
vatandaşları şüpheli durumları güvenlik güç-
lerine bildirmeleri konusunda uyardı.
(SEVGİ ER)

Şehit Uzman Jandarma Erdem Aydın
 için Mevlid Programı düzenlendi

1'den Devam
Malulü Gaziler, Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Başkanı Bahattin 
Kaya ve çok sayıda vatandaş katılım sağladı.
 Mevlid programında, Şehit Erdem Aydın ve tüm şehitler 
için dualar edilirken, şehit ailesine de taziye ve destek mesajları ile-
tildi. Programa katılan protokol üyeleri ve dernek başkanları, şehit 
ailelerinin her zaman yanlarında olduklarını belirterek, birlik ve be-
raberliğin önemine vurgu yaptılar.
 Kırşehir Anadolu Şehit Aileleri Derneği Başkanı Yunus Er-
doğdu, mevlid programına katılım sağlayan herkese teşekkür ede-
rek, şu ifadeleri kullandı:
 "Şehitlerimiz bizim en kıymetli değerlerimizdir. Onların ha-
tırasını yaşatmaya devam edeceğiz. Ailelerini hiçbir zaman yalnız bı-
rakmayacak, destek olmaya devam edeceğiz. Bugün burada, Şehit 
Erdem Aydın’ın ruhu için bir araya geldik ve dualar ettik. Allah du-
alarımızı kabul etsin."
 Programa katılanlar, şehit ailesine başsağlığı dileklerinde 
bulunarak, bu tür etkinliklerin şehitlerin aziz hatırasını yaşatmada 
ve ailelerine moral vermede önemli bir yere sahip olduğunu belirt-
tiler. (ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

Belediye Başkanı Demirci’den,
 Başkan Kılıç’a ziyaret

1'den Devam
açıklamada, “Milliyetçi Hareket Partisi Kırşe-
hir İl Başkanı Arif Kılıç’ı, AK Parti İlçe Baş-
kanımız Yakup Eğri, MHP Kaman İlçe Baş-
kan Vekilimiz Ersin Çoban ve Cumhur İttifa-
kı Belediye Meclis Üyelerimiz ile birlikte zi-
yaret ettik. 
 Sayın Başkanımıza hoşgörü ve mi-
safirperverliklerinden dolayı teşekkürlerimi 
sunuyorum.” ifadelerini kullandı.
 MHP Kırşehir İl Başkanı Arif Kılıç da 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile geti-

rerek, Başkan Demirci ve ekibine nazik zi-
yaretleri için teşekkür etti. Kılıç, Cumhur 
İttifakı’nın birlik ve beraberlik içinde Kırşe-
hir’de ve Kaman’da hizmet odaklı çalışmala-
rına devam edeceğini vurguladı.
 Gerçekleştirilen görüşmede, Kaman 
Belediyesi’nin çalışmaları, ilçede yürütülen 
projeler ve Cumhur İttifakı’nın yerel yöne-
tim anlayışı üzerine istişarelerde bulunuldu. 
Ziyaret, karşılıklı iyi dilek ve temennilerin su-
nulmasıyla sona erdi.
(ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

Kırşehir’de emeklilere
 PTT’den özel kampanya!

1'den Devam
avantajdan faydalanmak isteyen emekliler, en yakın PTT şubesine 
giderek işlemlerini gerçekleştirebilecek. 
 Emeklilere sunulan bu ayrıcalık, hem ekonomik anlamda 
destek sağlayacak hem de kargo gönderimlerinde kolaylık suna-
cak.
KAMPANYA ŞARTLARI:
 Emekliler, T.C. Kimlik Numaraları ile kampanyadan yararla-
nabilecek.
 Kampanya kapsamında ayda en fazla 5 kez indirim hakkı 
tanınacak.
 İndirim, yalnızca yurt içi standart taşıma ve adrese teslim 
hizmetlerinde geçerli olacak.
 Ek hizmetler ve ambalaj malzemeleri kampanya kapsamın-
da yer almıyor.
 Kırşehir’deki emekli vatandaşlar için büyük bir kolaylık sağ-
layacak olan bu kampanya, özellikle düzenli olarak kargo ve kurye 
hizmetlerinden yararlanan emekliler için önemli bir fırsat sunuyor. 
PTT’nin emeklilere sunduğu bu avantajlı hizmetle ilgili detaylı bilgi 
almak isteyenler, en yakın PTT şubesine başvurabilir veya PTT’nin 
resmi iletişim kanallarını kullanarak bilgi edinebilir.
 Bu kampanyanın emekliler için önemli bir destek sağlaya-
cağını belirten yetkililer, uygulamanın belirlenen süre boyunca 
devam edeceğini ifade etti. Kırşehir’deki emekliler, PTT’nin sundu-
ğu bu avantajdan yararlanarak gönderimlerini daha uygun fiyatlar-
la gerçekleştirme fırsatına sahip olacak. (HATİCE SÜRMELİ)

 Milli Savun-
ma Bakanlığı, Suri-
ye'nin kuzeyindeki 
Fırat Kalkanı ve Barış 
Pınarı bölgelerinde 3 
PKK/YPG'li teröristin 
etkisiz hale getirildi.
 Bakanlıktan 
yapılan açıklamada, 
"Kahraman Türk Si-
lahlı Kuvvetlerimiz, 

Suriye'nin kuzeyin-
deki Fırat Kalkanı ve 
Barış Pınarı bölgele-
rinde belirlediği 3 
PKK/YPG'li teröristi 
etkisiz hale getirdi. 

Mehmetçiğin, teröre 
ve teröriste karşı kah-
ramanca mücadelesi 
devam edecek." ifa-
deleri kullanıldı.
(AA)

Suriye'nin kuzeyinde 3 PKK/YPG'li
 terörist etkisiz hale getirildi

 Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek, 2024 yılında dış talepteki zayıf 
seyre ve dezenflasyonun kısa vadeli etki-
lerine rağmen Türkiye ekonomisinin üret-
meye ve istihdam oluşturmaya devam et-
tiğini bildirdi.
 Bakan Şimşek, sosyal medya he-
sabından yaptığı paylaşımda, Aralık 2024 
dönemine ilişkin sanayi üretim endeksi ve-
rileri ile iş gücü istatistiklerini değerlen-
dirdi.
Türkiye'de işsizlik oranı azaldı
 Sanayi üretim endeksi Aralık 
2024'te aylık yüzde 5, yıllık yüzde 7 arttı
Üretim ve istihdamdaki olumlu gelişmeye 
dikkati çeken Şimşek, "2024 yılında dış ta-
lepteki zayıf seyre ve dezenflasyonun 
kısa vadeli etkilerine rağmen ekonomimiz 
üretmeye, istihdam oluşturmaya devam 
etti. 
 Sanayi üretiminde geçen yılın 
ikinci ve üçüncü çeyreğindeki daralmanın 
ardından son çeyrekte yüzde 3,4'lük kuv-
vetli bir artış gerçekleşti. 
 Böylece sanayi üretimi yıl gene-
linde yüzde 0,4 arttı. 2024'te istihdam yıl-
lık 984 bin kişi artarken işsizlik oranı 0,7 
puan azalışla 2012 yılından sonraki en 
düşük seviyesi olan yüzde 8,7'ye gerile-
di." ifadesini kullandı.
 Şimşek, Türkiye ekonomisinin, uy-
gulanan program sayesinde elde edilen 
kazanımlarla bugün çok daha dayanıklı 
ve makro finansal istikrar açısından çok 
daha güçlü olduğunu kaydetti. (AA)

Bakan Şimşek, Aralık 
2024 dönemi sanayi 

üretimi ve iş gücü 
verilerini değerlendirdi



+ +

+ +

+ +

SİGARAYI
BIRAK
HAYATI

BIRAKMA

kirsehirmemleket@hotmail.com

EN 
GÜNCEL 

HABERLER 
İÇİN 

KIRŞEHİR 
MEMLEKET 

GAZETESİ'Nİ
 TAKİP 
EDİN

3www.kirsehirhaber40.com 11 ŞUBAT 2025 SALI

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

 AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Kırşe-
hir’in Kaman ilçesin-
de bir dizi ziyaret ve 
temaslarda bulundu. 
 Gün boyu 
süren program kap-
samında Kaman Be-
lediye Başkanı Emre 
Demirci, AK Parti 
Kaman İlçe Başkanı 
Yakup Eğri ve AK 
Parti ile MHP ilçe teş-
kilatlarını ziyaret etti.
İsrail’in Dron Sal-
dırısında Hayatını 

Kaybeden Sezer 
Özdemir’in Ailesi-
ne Taziye Ziyareti
 Milletvekili 
Necmettin Erkan, zi-
yaretleri kapsamın-
da, İsrail’in dron sal-
dırısı sonucu hayatı-
nı kaybeden Sezer 
Özdemir’in ailesine 
taziye ziyaretinde bu-
lunarak başsağlığı di-
ledi. Vekil Erkan, 
merhum Özdemir’in 
ailesine sabır temen-
nisinde bulunarak, 
yaşanan olayın 

üzüntü verici oldu-
ğunu belirtti.
Kaman Esnafıyla 
Buluşma
 Milletvekili 
Erkan, Kaman’daki 
temasları sırasında il-
çede faaliyet göste-
ren esnafla da bir 
araya gelerek, talep 
ve sorunlarını dinle-
di. 
 Esnafın 
görüş ve önerilerine 
önem verdiklerini be-
lirten Vekil Erkan, 
yerel kalkınmanın ve 

ekonomik gelişimin 
desteklenmesi için 
çalışmalarına devam 
edeceklerini ifade 
etti.
Hastane Ziyaret-
leri ve Şifa Dilek-
leri
 Kaman’daki 
ziyaretlerinin ardın-
dan Kırşehir Eğitim 
ve Araştırma Hasta-
nesi’ne geçen Nec-
mettin Erkan, bura-
da tedavi gören has-
taları ziyaret ederek 
geçmiş olsun dilekle-
rini iletti. 
 Ayrıca Akça-
kent AK Parti İlçe 
Başkanı Erdoğan Kes-
kin’i hastanede ziya-
ret eden Erkan, Kes-
kin’in sağlık durumu 
hakkında bilgi alarak 
kendisine acil şifalar 
diledi.
AK Parti İl Baş-
kanlığında Değer-
lendirme Toplan-
tısı

 Günün so-
nunda AK Parti Kır-
şehir İl Başkanlı-
ğı’nda bir toplantıya 
katılan Necmettin 
Erkan, İl Genel Mec-
lis Başkanı, meclis 
üyeleri ve parti teş-
kilatıyla bir araya 
geldi. 
 Toplantıda 
yerel ve genel siya-
set üzerine değer-
lendirmelerde bulu-
narak, Kırşehir’in kal-
kınması adına yapı-
lacak çalışmalar hak-
kında görüş alışveri-
şinde bulundu.
 Yoğun ziya-
ret programı kapsa-
mında hem teşkilat 
mensuplarıyla hem 
de vatandaşlarla bir 
araya gelen Milletve-
kili Necmettin Erkan, 
Kırşehir için çalışma-
larına aralıksız 
devam edeceklerini 
belirtti. 
(SEVGİ ER)

Necmettin Erkan’dan 
yoğun ziyaret programı

 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
(KAEÜ) İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakül-
tesi, 2025 yılı kalite 
yönetim sistemini 
planlamak, eğitim-
öğretim süreçlerini 
geliştirmek ve aka-
demik hedefleri be-
lirlemek amacıyla 
geniş katılımlı bir top-
lantı düzenledi. 
 Fakültenin 
mevcut kalite yöne-
tim süreçlerinin de-
ğerlendirildiği top-
lantıda, yeni dönem 
için yol haritası oluş-
turularak eğitimde 
mükemmeliyet he-
defleri masaya yatı-
rıldı.
Toplantıya Akade-
mik ve İdari 
Kadro Yoğun Ka-
tılım Gösterdi
 KAEÜ Rektö-
rü Prof. Dr. Mustafa 
Kasım Karahocagil’in 
başkanlığında ger-
çekleşen toplantıya, 
Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Musa 
Özata, Üniversite 
Genel Sekreteri Dr. 
Öğr. Üyesi Hüseyin 
İlter, Kalite Yönetim 
Koordinatör Yardım-
cısı Ekrem Öztürk, 
İktisadi ve İdari Bi-
limler Fakültesi De-
kanı Prof. Dr. Nur 
Çetin, Dekan Yar-
dımcısı Doç. Dr. 
Fatih Güzel, bölüm 
başkanları ve Birim 
Kalite Koordinatörlü-
ğü üyeleri katıldı.
 Toplantı-
da, 2024 yılı kali-
te süreçleri de-
ğerlendirilirken, 
2025 yılı kalite he-
defleri ve akade-
mik planlamalar 
üzerine detaylı gö-

rüşmeler gerçek-
leştirildi. 
 Eğitim-
öğretim süreçlerinin 
geliştirilmesi, öğren-
ci memnuniyetinin 
artırılması ve fakül-
te-sanayi iş birlikleri-
nin güçlendirilmesi 
konuları ele alındı.
Rektör Karahoca-
gil: “Ahilik Kültü-
rü Eğitimde Kali-
teyi Şekillendiri-
yor”
 Toplantıda 
konuşan KAEÜ Rek-
törü Prof. Dr. Musta-
fa Kasım Karahoca-
gil, üniversitenin 
adını aldığı Ahi 
Evran’ın oluşturduğu 
sistemin, erken 
dönem Türk kalite 
yönetim modeli ola-
rak değerlendirilmesi 
gerektiğini belirtti. 
 Ahilik fel-
sefesinin sadece 
bir esnaf teşkilat-
lanması olmadığı-
nı, aynı zamanda 
eğitimde, bilimde 
ve üretimde kali-
teyi esas alan bir 
sistem olduğunu 
vurgulayan Kara-
hocagil, şu ifade-
leri kullandı:
 “Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
olarak, Ahilik kültü-
rel mirasını modern 
eğitim anlayışıyla bir-
leştirerek mükem-
meliyete ulaşmayı 
hedefliyoruz. 

 Kalite yöne-
timi süreçlerimiz, eği-
tim sistemimizin 
temel yapı taşların-
dan biridir ve sürekli 
gelişim anlayışıyla 
ilerlemektedir. Fakül-
temizin bu yöndeki 
çalışmalarını takdir 
ediyor, 2025 yılı he-
deflerine başarıyla 
ulaşacaklarına inanı-
yorum.”
2024 Yılı Değer-
lendirmesi ve 
2025 Yılı Hedefle-
ri
 İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakül-
tesi Dekanı Prof. Dr. 
Nur Çetin, fakültenin 
2024 yılı içerisinde 
gerçekleştirdiği kali-
te süreçlerini değer-
lendirerek, akademik 
ve idari işleyişte kay-
dedilen ilerlemeleri 
aktardı.
  Fakültenin 
2025 yılı hedeflerine 
ilişkin açıklamalarda 
bulunan Çetin, özel-
likle dijitalleşme, aka-
demik başarı ve öğ-
renci memnuniyeti 
odaklı projelere ağır-
lık verileceğini belirt-
ti.
 Birim Kali-
te Koordinatörü 
Doç. Dr. Fatih 
Güzel ise Fakülte 
Yönetiminin Göz-
den Geçirilmesi 
(YGG), Akademik 
Veri Yönetim Sis-
temi (UNİS), Ahi 

Yeterliliğe Dayalı 
Eğitim Portalı 
(AYDEP) ve BKYS 
performansları 
hakkında ayrıntılı 
bir sunum gerçek-
leştirdi. 
 Kalite yöne-
timinin eğitimde ve-
rimliliği artırmada kri-
tik bir rol oynadığını 
vurgulayan Güzel, fa-
kültenin akademik 
gelişim sürecinde ve-
rilerin etkin kullanı-
mının önemine dik-
kat çekti.
Bölüm Başkanları 
Gelecek Planlarını 
Açıkladı
 Toplantıda, 
İktisadi ve İdari Bi-
limler Fakültesi’ne 
bağlı bölümlerin baş-
kanları da söz ala-
rak, kendi bölümleri-
ne yönelik kalite sü-
reçleri, akademik ba-
şarı kriterleri ve ge-
lecek döneme ilişkin 
hedefler hakkında bil-
gilendirmelerde bu-
lundu.
Bölüm başkanları;
-Öğrenci başarı 
oranlarının artırılma-
sı,
-Ders içeriklerinin 
güncellenmesi,
-Uluslararası proje-
lerde aktif rol alın-
ması,
-Fakülte-sanayi iş bir-
liğinin güçlendirilme-
si konularında çeşitli 
öneriler sundu.
 Toplantının 

sonunda, kalite yö-
netimi süreçleriyle il-
gili olarak katılımcı-
lar görüş ve önerile-
rini paylaştı. 
 Ortak akıl 
ve istişare kültü-
rüyle ilerleyen top-
lantıda, fakülte-
nin kalite yöneti-
mi süreçlerinin sü-
rekli iyileştirilme-
si gerektiği konu-
sunda mutabaka-
ta varıldı.
 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi, 
akademik birimlerin-
de kalite yönetim sis-
temine büyük önem 
vererek, eğitim-
öğretim süreçlerinin 
geliştirilmesine yö-
nelik çalışmalarını 
sürdürüyor. 
 2025 yılı 
için belirlenen ka-
lite hedeflerinin 
hayata geçirilmesi 
noktasında tüm 
akademik ve idari 
kadronun katkı su-
nacağı belirtilir-
ken, KAEÜ’nün 
Ahilik kültürün-
den aldığı ilhamla 
eğitimde mükem-
meliyeti hedefle-
yen çalışmalarına 
devam edeceği 
vurgulandı.
 Toplantı, 
görüş ve önerilerin 
paylaşılmasının ar-
dından sona erdi.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

KAEÜ İİBF, dijitalleşme ve 
akademik başarıya odaklanıyor

 30 Ocak 1967, Türk televizyoncu-
luk tarihinin altın bir sayfasıydı. 
 Ankara’da gerçekleştirilen ilk 
resmi televizyon yayını, sadece bir tekno-
lojik devrim değil, aynı zamanda bir mede-
niyetin değişen yüzüydü. 
 O günden bugüne, televizyon sa-
dece bir eğlence aracı olmanın ötesine 
geçti; toplumu şekillendiren, kültürel 
normları belirleyen, eğitimden siyasete 
kadar her alanda bir etkileyici haline geldi.

O Günden Bugüne Televizyon Yayın-
cılığı

 İlk yayın, belki de bugün sayısız 
kanalın ekranda parladığı, yüzlerce farklı 
formatın izlendiği dijital çağımızla kıyasla-
nınca basit gibi görünebilir. 
 Ancak o zamanlar, ekranın karşı-
sında oturan bir insanın hissettiği heye-
can, yıllar içinde değişen dünyanın çok öte-
sindeydi. 
 "Görsel iletişim" bir hayaldi, ancak 
o hayal, akıl almaz bir hızla gerçeğe dö-
nüştü. 
 Her şeyin başladığı o ilk günden 
günümüze kadar televizyonun evrimini iz-
lemek, insanın medyanın gücü ve etkisi 
karşısında hayretler içinde kalmasına 
sebep oluyor.
 Teknolojinin ilerlemesiyle birlikte 
televizyonlar evlerimizin baş köşesine 
oturdu. 
 Zamanla, ekranlar küçülüp büyü-
dü, renkler daha canlı hale geldi, sesler 
daha net duyulmaya başladı. 
 En basitinden, televizyonların du-
vara yansıyan sistemli görüntüleri dahi bizi 
hayal gücümüzle birlikte bir başka dünya-
ya taşımaya yetiyordu. 
 Bugün, 4K çözünürlükle en ince 
detaylara kadar görsel tatmin sağlayan te-
levizyonlar, ilk zamanlarda yalnızca siyah-
beyaz görüntülerle başlayan yayın hayatını 
geçmişin tozlu sayfalarına gömmekte.
 Tabii, ilk televizyonlar yalnızca Tür-
kiye'de değil, dünya çapında da büyük bir 
yankı uyandırdı. 
 Yurt dışında, özellikle Avrupa ve 
Amerika’da televizyonların üretimi hızla ya-
yıldı. 
 Teknolojik gelişim, aynı zamanda 
yeni bir iletişim dili yaratmaya başladı. 
 İnsanlar, televizyonu sadece bir gö-
rüntü ekranı olarak değil, aynı zamanda 
bir kültür aracını, düşünce biçimini, top-
lumsal bir iletişim kanalını da benimsemiş-
ti. 
 Her yayında yeni bir keşif, her 
programda yeni bir anlayış yer alıyordu.

Teknolojinin Evrimi: Bugün ve Yarın

 Geçen yıllar içinde televizyon, sa-
dece bir ekran olmanın ötesine geçti. 
 Bugün, internet üzerinden yayınla-
nan dijital platformlar, interaktif televiz-
yonlar, akıllı televizyonlar ve sanal gerçek-
lik sistemleri, izleyiciyi farklı boyutlara ta-
şırken, geçmişin tek yönlü yayın anlayışın-
dan çok daha etkileşimli bir medya ortamı 
yaratıyor. 
 Bir zamanlar yalnızca dışarıdan 
gelen sesi ve görüntüyü izlediğimiz ekran-
lar, artık bizimle konuşan, bizimle etkile-

şimde bulunan ekranlara dönüşmüş du-
rumda.
 Bugün her an gelişen teknoloji, 
bizi bir adım daha ileriye taşıyarak "akıllı" 
bir dünyanın kapılarını aralıyor. 
 Ve elbette her bir yenilik, berabe-
rinde kendi tarihini de yazıyor. 
 Her bir yeniliğin ardında büyük bir 
çaba, bilinçli bir emek ve bir zamanlar 
hayal olan şeylerin gerçeğe dönüşme sü-
reci yatıyor. 
 İnsanlığın teknolojiye olan ilgisi, 
sadece bir eğlence aracı olarak değil, aynı 
zamanda hayal gücünün en güçlü silahı 
olarak da kendini gösteriyor.

Bir Adım Daha İleriye: Güzel Dilekler 
ve Temenniler

 Teknolojinin ilerlemesiyle birlikte 
televizyon, sadece bir araç olmaktan çıkıp 
toplumu şekillendiren bir güç haline geldi. 
 Ve bu güçle doğru şekilde ilişkilen-
mek, hepimizin elinde... 
 Belki de televizyondan daha fazla 
etkilenen bir dönemde yaşıyoruz, ancak 
hatırlatmak gerek ki, medyanın gücü ne 
olursa olsun, onun gerisindeki değerleri 
unutmamalıyız. 
 Çünkü televizyon, sadece görün-
tüler ve seslerden ibaret değildir. 
 Her yayında, her yeni buluşta, in-
sanlığın daha iyiye doğru bir adım atma ça-
bası vardır.
 Günümüzde evlerimizdeki ekran-
lar, birer pencere haline geldi. 
 Bu pencereden bakarken, sadece 
dünyayı görmekle kalmamalı, aynı zaman-
da dünya ile de etkileşime geçmeliyiz. 
 Medyanın gücü, toplumları şekil-
lendirme noktasında büyük bir role sahip. 
 Ve bu gücü elinde tutan her bire-
yin, sorumluluğunu da unutmaması gerek-
tiği kanaatindeyim.

Birlikte Nice Yıllara, Geleceğe ve 
Daha Güzel Dünyalara

 Televizyonun ilk günlerinden gü-
nümüze kadar olan yolculuğunda, yıllar 
içinde değişen sistemler, gelişen teknoloji-
ler, farklı bakış açıları ve yaratılan imkan-
lar, hepimizin daha iyi bir dünya için katkı 
sağlama amacını taşıdı. 
 Şüphesiz, bu yolculuğun en de-
ğerli kısmı, geleceğe dair umutlarımızı 
canlı tutmak ve her gelişen teknolojiyi in-
sanlığa faydalı bir şekilde entegre edebil-
mektir.
 Bundan sonra da teknoloji, insan-
lığın en değerli yol arkadaşı olmaya devam 
edecek. 
 Ancak asıl önemli olan, bu ilerle-
meleri ne şekilde kullanacağımızdır. 
 Temennim odur ki, teknolojinin 
her gelişiminde, hep daha iyiye, hep daha 
adil bir dünyaya doğru ilerleriz.

 Azerbaycan 
ve Gabon ile yapılan 
2 milletlerarası an-
laşma, Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Er-
doğan'ın imzasıyla 
Resmi Gazete'de ya-
yımlandı.
 Resmi Ga-
zete'de yer alan 
bilgilere göre, An-
kara ile Bakü ara-
sında, 6 Haziran 
2024'te başkentte 
imzalanan "Türki-
ye Cumhuriyeti 
Hükümeti ile 
Azerbaycan Cum-
huriyeti Hükümeti 
Arasında Göç Ala-

nında İşbirliği An-
laşması" onaylan-
dı.
 Anlaşma ile 
özellikle düzensiz 
göçle mücadelede 
karşılıklı işbirliğinin 
önemi vurgulanarak 
göç alanında işbirliği 
yapılacak.
 Gabon ile 
yapılan anlaşma-
da da 3 Mart 
2024'de Antal-
ya'da imzalanan " 
Türkiye Cumhuri-
yeti Hükümeti ile 
Gabon Cumhuri-
yeti Hükümeti Ara-
sında Diplomatik 

Temsilcilikler İçin 
Arsa Takasına 
İlişkin Protokol" 
yürürlüğe girdi.
 Buna göre, 
iki ülke dostane iliş-
kileri daha da geliş-
tirmek amacıyla An-
kara ve Librevil'deki 
diplomatik temsilci-
liklerinin çalışma ko-

şullarının iyileştiril-
mesi hususunda an-
laştı. (ANADOLU 
AJANSI)

2 milletlerarası anlaşma 
Resmi Gazete'de!



+ +

+ +

+ +
SİGARAYI

BIRAK
HAYATI

BIRAKMA

kirsehirmemleket@hotmail.com

EN 
GÜNCEL 

HABERLER 
İÇİN 

KIRŞEHİR 
MEMLEKET 

GAZETESİ'Nİ
 TAKİP 
EDİN

4www.kirsehirhaber40.com 11 ŞUBAT 2025 SALI

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

1'den Devam
 Doksanlı yıllarda Terme Cadde-
si’ndeki öğrenci kitap evimizde sık sık bu-
luşurduk.
 Mehmet, sohbet halkalarımıza ka-
tılır, büyük bir ilgiyle dinlerdi.
 Üniversite yıllarında Ankara’da ik-
tibas dergisine uğrar rahmetli Ercüment 
Özkan’ın güzel öğütlerini dinler etrafında 
paylaşırdı.
 Kırşehir’e geldiğinde öğrenci kitap 
evinde uzun saatler geçirir, kitap okur, tar-
tışmalara dâhil olurdu.
 O yıllardan itibaren İslami hassasi-
yetleri belirginleşmiş, dünyadaki Müslü-
manların dertlerini kendi derdi edinmişti.
 Zulme uğrayan, haksızlığa maruz 
kalan kardeşleri için dertlenir, onların acı-
larını yüreğinde hissederdi.
 Daha sonra Almanya, onun için 
"acı vatan" oldu.
 Ailesi oraya göç ettiğinde, Mehmet 
de üniversiteyi bitirir bitirmez gurbet yolla-
rına düştü.
 Evlenip çoluk çocuğa karıştı, 
ancak bu süreçte amansız bir hastalıkla sı-
nandı.
 Ömrünün büyük bir kısmı hastane 
köşelerinde geçti.
 Açık kalp ameliyatı oldu, kalp nakli 
yapıldı.
 Ama o, hiçbir zaman "kaderim" 
deyip boyun eğmedi.
 "Kaderi veren canı da verir" diye-
rek sabır ve tevekkülle yoluna devam etti.
 Doktorlar ona "kalbini fazla 
yorma" dedikçe, o daha fazla çalıştı, mü-
cadeleden hiç vazgeçmedi.
 "Hastayım" demedi; mazlumların, 
gariplerin ve yoksulların yanında olmaya 
devam etti.
 Allah’ın verdiği ömrü, O’nun rızası 
için harcadı.
 Nereye zulüm varsa, nerede bir 
yetim ağlıyorsa, nerede bir garip açsa, 
Mehmet oradaydı.
 Kalbi gibi yüreği de zengindi cebi 
mazlumları için açıktı.
 Hasta haliyle, takma kalbiyle, 
yedek pille yetimlerin sofrasına misafir 

oldu, yoksulların kaynayan kazanına aş 
kattı.
 Hastalığını bir kenara bırakıp, son 
nefesine kadar İslam davası için mücadele 
etti.
 Kendi derdiyle değil, ümmetin der-
diyle dertlendi.
 Hastane odalarında kendi hastalı-
ğına değil, mazlumların gözyaşlarına ağla-
dı.
 Almanya’da servet, sermaye ya da 
şöhret peşinde koşmadı.
 Dünyanın geçici nimetleri uğruna 
eğilmedi.
 Hayatını Allah’ın emrettiği gibi dos-
doğru yaşadı.
 Yakınları ve dostları, onun Allah yo-
luna adanmış bir ömür sürdüğüne şahittir.
 Mehmet, inandığı davasında yıl-
mayan, geri adım atmayan bir neferdi. 
 İnandığı gibi yaşadı, yaşadığı gibi 
inandı.
 Ve öyle de Rabbine döndü.
 O, hayırda ve dava adamlığında 
öncüydü.
 Vahşi kapitalizmin çarkları arasın-
da ezilmedi, dünya nimetlerine boyun eğ-
medi.
 Selam olsun, Allah için mücadele 
edenlere.
 Selam olsun, dünyanın sağır ol-
muşluğuna rağmen mücadelesinden taviz 
vermeyenlere.
 Selam olsun, Allah uğruna canları-
nı verenlere.
 Selam olsun, şehitler kervanına ka-
tılanlara.
 Selam olsun, hak davası uğruna 
şehadeti bekleyenlere.
 Rabbim, onun mücadelesini kabul 
eylesin. Mekânı cennet, makamı âlî olsun.

 Kırşehir Be-
lediyesi, kitap 
okuma alışkanlığını 
yaygınlaştırmak ve 
edebiyatseverleri bir 
araya getirmek ama-
cıyla düzenlediği 

“OkuYorum Kitap 
Topluluğu” etkinliği-
nin detaylarını du-
yurdu. 
 Bu ayın 
kitap etkinliğinde, 
Türk edebiyatının 

önemli isimlerinden 
Fakir Baykurt’un 
“Eşekli Kütüphaneci” 
adlı eseri ele alına-
cak.
-Tarih: 13 Şubat 
2025, Perşembe
-Saat: 18.00
-Yer: Kentpark Aile 
ve Yaşam Merkezi
 Etkinlik kap-
samında, kitap hak-
kında derinlemesine 
sohbet edilecek, ka-
tılımcılar eserle ilgili 
düşüncelerini payla-
şacak ve topluluk 
üyeleri arasında ede-
biyat üzerine fikir 
alışverişinde bulunu-
lacak.
 Fakir Bay-
kurt’un kaleme aldığı 

“Eşekli Kütüphane-
ci”, Anadolu’nun kır-
sal bölgelerine kitap 
ulaştırmak için bü-
yük bir azimle çalı-
şan Mustafa Güzel-
göz’ün hayatını anla-
tıyor. 
 Okuyucula-
ra, eğitim ve kültür 
alanındaki fedakâr-
lıkların önemini ha-
tırlatan bu eser, 
kitap topluluğunun 
gündeminde yer ala-
cak.
Kırşehir Belediye-
si’nden Katılım 
Çağrısı
 Belediye yet-
kilileri, kitap okuma-
yı seven herkesi 
“OkuYorum Kitap 

Topluluğu” etkinliği-
ne katılmaya davet 
ederek, edebiyatın 
birleştirici gücünü 
Kırşehir’de yaşatma-
ya devam edecekle-
rini belirtti.
 Katılmak is-
teyen vatandaşlar, 
Kentpark Aile ve 
Yaşam Merkezi’nde 
düzenlenecek etkin-
liğe ücretsiz olarak 
katılım sağlayabi-
lecek.
 Kültürel et-
kinlikler hakkında 
güncel bilgilere ulaş-
mak için Kırşehir Be-
lediyesi’nin resmî he-
saplarını takip edebi-
lirsiniz.(HATİCE 
SÜRMELİ)

Kırşehir Belediyesi’nden “OkuYorum 
Kitap Topluluğu” Etkinliği

 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürlü-
ğü, Millî Eğitim Ba-
kanlığı’nın Türkiye 
Yüzyılı vizyonu ve 
2025 yılı Cumhur-
başkanlığı Yıllık 
Programı çerçeve-
sinde, gençlerin 
Araştırma ve Geliş-
tirme (AR-GE) çalış-
malarına daha aktif 
katılımını teşvik 
etmek amacıyla 
"Genç ARGE Projesi" 
hazırlıklarını sürdü-
rüyor. 
 Bu kapsam-
da, il genelindeki 
proje okulları ve 
Halk Eğitimi Merkez-
lerinin yöneticileri ile 
AR-GE sürecinde 
görev alacak öğret-
menlerin katılımıyla 
hazırlık toplantısı ger-
çekleştirildi.
 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Mü-
dürlüğü toplantı 
salonunda düzen-
lenen toplantıya, 
Şube Müdürü 
Nedim Şahin baş-
kanlık etti. Top-
lantıya, proje 
okullarının mü-
dürleri, Halk Eği-
timi Merkezleri yö-
neticileri ve Genç 
ARGE sürecini yö-
netecek öğret-
menler katıldı. 
 Gençlerin bi-
limsel araştırmalara 
yönlendirilmesi, AR-
GE çalışmalarına 

olan ilgilerinin artırıl-
ması ve lise düzeyin-
de yenilikçi projele-
rin hayata geçirilme-
si konularında 
önemli kararlar alın-
dı.
 Liselere 
“Genç ARGE Kulüp-
leri” Kurulacak
Toplantıda alınan en 
önemli kararlardan 
biri, il genelindeki 
tüm lise ve dengi 
okullarda “Genç 
ARGE Kulüpleri”nin 
kurulması oldu. 
 Bu kulüpler 
aracılığıyla öğrenci-
lerin bilimsel araştır-
ma süreçlerini tanı-
maları, proje üretme 
konusunda teşvik 
edilmeleri ve ulusal 
ile uluslararası AR-
GE projelerine katı-
lımlarının artırılması 
hedefleniyor.
 Şube Müdü-
rü Nedim Şahin, top-
lantıda yaptığı ko-
nuşmada bilim ve 
teknolojiye yön 
veren ülkelerin genç 
nüfuslarını erken yaş-
lardan itibaren araş-
tırma süreçlerine 
dâhil ettiklerini belir-
terek, “Gençlerimizi 
sadece teorik bilgiy-
le değil, uygulamalı 
projelerle de destek-
lemeliyiz. 
 Eğitim siste-
mimizin temel amaç-
larından biri de araş-
tıran, sorgulayan ve 

üreten bireyler yetiş-
tirmektir. Genç ARGE 
Projesi ile öğrencile-
rimizin bilime olan il-
gisini artırmayı ve 
onları geleceğin 
bilim insanları olarak 
yetiştirmeyi hedefli-
yoruz” ifadelerini kul-
landı.
Genç ARGE Proje-
si ile Bilimsel Ça-
lışmalara Katılım 
Artırılacak
 Toplantıda, 
gençlerin yenilikçi ve 
farklı projeler üret-
melerini sağlamak 
amacıyla çeşitli et-
kinlikler planlandı. 
 Liselerde dü-
zenlenecek proje ya-
rışmaları, atölye ça-
lışmaları, bilimsel ser-
giler ve ulusal AR-GE 
platformlarıyla iş bir-
liği sağlanarak öğ-
rencilerin çalışmala-
rının görünürlüğü-
nün artırılması he-
defleniyor.
 Ayrıca, öğ-
rencilerin TÜBİTAK, 
TEKNOFEST, Eras-
mus+ ve benzeri bi-
limsel projelere daha 
etkin katılım sağla-
maları için danışman 
öğretmenler tarafın-
dan rehberlik edil-
mesi kararlaştırıldı. 
 Özellikle Kır-
şehir’de faaliyet gös-
teren üniversiteler, 
sanayi kuruluşları ve 
bilim merkezleriyle iş 
birliği yapılarak öğ-

rencilerin bilimsel ça-
lışmalara daha erken 
yaşlarda katılım sağ-
lamaları teşvik edi-
lecek.
 Toplantıda, 
Genç ARGE süreci-
nin eğitim yılı bo-
yunca sistematik bir 
şekilde yürütülmesi 
ve projenin sürdürü-
lebilir hale getirilme-
si için belirli aralık-
larla değerlendirme 
toplantılarının yapıl-
ması konusunda mu-
tabakata varıldı.
Genç ARGE’nin Kır-
şehir’de Eğitime 
Katkısı Büyük Ola-
cak
 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürlü-
ğü yetkilileri, Genç 
ARGE Projesi’nin il 
genelinde eğitim ka-
litesini artırmaya yö-
nelik önemli bir 
adım olduğunu belir-
terek, öğrencilerin bi-
limsel araştırmalara 
yönlendirilmesi ve 
yenilikçi projeler 
üretmesi için gerekli 
tüm desteğin sağla-
nacağını ifade etti.
Genç ARGE Proje-
si kapsamında;
-Öğrencilerin araştır-
ma ve geliştirme fa-
aliyetlerine aktif ka-
tılımı sağlanacak.
-Lise ve dengi okul-
larda AR-GE çalış-
malarına yönelik ku-
lüpler kurulacak.
-TÜBİTAK ve ulusla-

rarası projelere katı-
lım artırılacak.
-Bilimsel etkinlikler 
ve atölye çalışmaları 
düzenlenecek.
- Üniversite, sanayi 
ve bilim merkezleriy-
le ortak projeler ge-
liştirilecek.
 Toplantı, ka-
tılımcıların Genç 
ARGE faaliyetlerini 
etkin bir şekilde yü-
rütmek için yol hari-
tası oluşturulması ve 
sürecin verimli şekil-
de ilerlemesi için 
önerilerin sunulma-
sıyla sona erdi.
 Kırşehir’de 
Genç ARGE Proje-
si’nin hayata geçiril-
mesiyle, öğrencilerin 
bilimsel projelere ka-
tılım oranının artırıl-
ması ve gençlerin ye-
nilikçi fikirler ürete-
rek geleceğe daha 
donanımlı hazırlan-
ması amaçlanı-
yor.(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de “Genç 
ARGE Projesi” Hazırlık 
Toplantısı düzenlendi

 Kırşehir’in 
Kaman ilçesinde, 
5393 Sayılı Belediye 
Kanunu’nun 20. mad-
desi gereğince dü-
zenlenen Şubat Ayı 
Olağan Meclis Top-
lantısı, Kaman Bele-
diye Başkanı Emre 
Demirci başkanlığın-
da gerçekleştirildi.
 Kaman Bele-
diyesi tarafından ya-
pılan açıklamada, 
"06 Şubat 2025 Per-
şembe günü saat 
12:00'de Belediye 
Başkanımız Emre De-
mirci başkanlığında 
Şubat Ayı Olağan 
Meclis Toplantımız 
gerçekleştirildi." ifa-
delerine yer verildi.
Toplantının Gün-
demi ve Görüşü-
len Konular
 Şubat ayı 
olağan toplantısında, 
Kaman ilçesinin mev-
cut durumu, beledi-
ye hizmetleri, devam 
eden projeler ve 
planlanan yatırımlar 
ele alındı. 
 Meclis üye-
lerinin katılımıyla ger-
çekleşen toplantıda, 
altyapı, şehir düzen-
lemeleri, belediyeye 
bağlı birimlerin çalış-
maları ve vatandaş-

lardan gelen talepler 
detaylı şekilde de-
ğerlendirildi.
Öne çıkan başlık-
lar arasında:
-İlçede devam eden 
altyapı ve üstyapı ça-
lışmaları,
-Belediye hizmetleri 
kapsamında yürütü-
len projeler ve yeni 
planlamalar,
-Mahallelerden gelen 
talepler ve çözüm 
önerileri,
-Belediyenin mali du-
rumu ve bütçeye 
ilişkin değerlendir-
meler,
-Çevre düzenlemesi, 
park ve yeşil alanla-
rın artırılması gibi 
kentsel dönüşüm 
projeleri,
-Kaman halkının 
yaşam kalitesini ar-
tırmaya yönelik hiz-
metlerin iyileştirilme-
si gibi konular yer 
aldı.
Kaman Belediye 
Başkanı Emre De-
mirci’den Açıkla-
ma
 Belediye Baş-
kanı Emre Demirci, 
toplantı sonrası yap-
tığı değerlendirme-
de, Kaman’ın gelişi-
mi ve halkın refah se-
viyesinin yükseltil-

mesi için belediye 
olarak çalışmaların 
aralıksız sürdüğünü 
belirtti. 
 Başkan De-
mirci, "İlçemizin her 
geçen gün daha mo-
dern bir yapıya ka-
vuşması ve vatan-
daşlarımızın belediye 
hizmetlerinden en iyi 
şekilde faydalanması 
için meclisimizle bir-
likte yoğun mesai 
harcıyoruz. Şubat 
ayı toplantımızda il-
çemizin ihtiyaçlarını 
detaylıca değerlen-
dirdik ve yeni proje-
ler için önemli karar-
lar aldık." dedi.
 Başkan De-
mirci ayrıca, beledi-
ye olarak şeffaf yö-
netim anlayışı ile ça-
lışmaya devam ede-
ceklerini, halkın ta-
leplerini dikkate ala-
rak öncelikli projele-
rin hayata geçirilme-
si için gerekli adım-
ları atacaklarını ifade 

etti.
Meclis Kararları 
ve Uygulama Sü-
reci
 Şubat ayı 
olağan meclis top-
lantısında alınan ka-
rarların önümüzdeki 
süreçte belediyenin 
ilgili birimleri tarafın-
dan hayata geçiril-
mesi için gerekli ça-
lışmaların başlatıla-
cağı belirtildi. 
 Alınan ka-
rarlarla birlikte 
Kaman ilçesinde alt-
yapı, şehir düzenle-
me ve belediye hiz-
metlerinin daha 
etkin hale getirilmesi 
planlanıyor.
 Toplantıda 
ayrıca, belediyenin 
mevcut bütçesi doğ-
rultusunda yürütü-
lecek projelerin mali 
detayları ve kaynak 
planlamaları üzerin-
de duruldu.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Kaman Belediyesi 
Şubat Ayı Olağan Meclis 

Toplantısı gerçekleştirildi
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 Liv Hospital 
tarafından düzenle-
nen "Hospital Mana-
ger Çalıştayları"nın 
ilki İstinye Üniversi-
tesi Vadi Kampüs 
Ana Yerleşke Kongre 
Merkezi'nde gerçek-
leştirildi.
 Birinci, Tür-
kiye'nin sağlık verisi-
ni sayısallaştırdığını 
ve yıllardır sağlık ve-
risi topladığını dile 
getirerek, "Türkiye, 
bireysel sağlık verisi 
topluyor. Sağlık sis-
temine dair her 
şeyin uzun yıllardır 
var olduğu bir ülke 
burası. 
 Birçok ülke 
daha buna yeni baş-

lıyor." ifadesini kul-
landı.
 Türkiye'nin 
en büyük avantajının 
geleceğe dair öngö-
rülebilecek uygula-
malar, koruyucu sağ-
lık uygulamaları, ki-
şiye sanal ikizlik, 
sanal asistanlık ya-
pacak, Agent AI'lık 
(yapay zeka ajanı) 
yapabilecek, bireyi 
bile uyandırabilecek, 
onun sağlığını yö-
netmesini kolaylaştı-
racak uygulamalar 
geliştirmek olduğunu 
vurgulayan Birinci, 
"Bunun için de çok 
değerli bir veriye ih-
tiyacımız var. 
 Türkiye, her 

bir hekimin bir has-
talığa nasıl yaklaştı-
ğını bilebilecek 
yapay zeka uygula-
maları yapabilecek 
durumda. 
 Biz fırsatlara 
sahibiz. 
 Şu anda 
bile Avrupa'nın 
birçok ülkesinin 
önündeyiz. 
 Dijital eko-
sisteme vatandaşı 
entegre etmek açı-
sından 'üstümüzde' 
diye bahsedilen ül-
kelerin, bizim bir has-
tanemizin 6 ayda 
baktığı hasta kadar 
toplam nüfusları 
var." değerlendirme-
sinde bulundu.

 Birinci, sağ-
lık ve yapay zekanın 
her yıl yüzde 40 bü-
yüdüğünü ve artış 
oranının çok yüksek 
olduğunu vurgulaya-
rak, "Sağlıkta yapay 
zekanın küresel 
pazar büyüklüğü 
2030'da 200 milyar 
doları geçecek ve bu 
pazarda söz sahibi ol-
maya en büyük po-
tansiyele sahip ülke-
lerden biri Türki-
ye'dir." diye konuştu.
 Türkiye'nin 
kendi ölçeğindeki ül-
kelerin çok önünde 
olduğunu vurgula-
yan Birinci, bu hızın 
kaybedilmemesi ge-
rektiğinin altını çizdi.

 Birinci, 
bütün veriyi sayısal-
laştırarak, ciddi an-
lamda doğru hale ge-
tirdiklerini ve bu ko-
nuda Türkiye'nin 
dünyadaki en iyi ül-
kelerden biri olduğu-
nu ifade etti.
 Birinci, "Hala 
eksiklerimiz var mı? 
 Var. 
 Yaşadıkça 
öğreniyoruz. Ama şü-
kürler olsun şimdiye 
kadar bir dijital fela-
ketle karşılaşmadık 
ve bu bütün dünya 
tarafından da gıpta 
ile seyrediliyor. 
 Yaptığımız 
uygulamalar dünya-
da 'best practice' 
ilan ediliyor. 
 Birçok uygu-
lama öyle ve dünya-
da şampiyon olmuş, 
birinci olmuş uygula-
malarımız var. 
 Böyle ol-
maya devam et-
meyi arzuluyoruz. 
 İnşallah 
hata yapmayız ve 
hep beraber bu eko-
sistemi daha güçlü 
hale getirebiliriz." 
şeklinde konuştu.
 Etik ilkelerin 
de hiçbir zaman ihlal 
edilmemesi gerekti-
ğini anımsatan Birin-

ci, bu sistemlerin 
yanlış öğrenilmesine 
fırsat verilmemesi ge-
rektiğini ve kayıtçılı-
ğın çok iyi olması ge-
rektiğine dikkati 
çekti.
 "Türki-
ye'deki dijitalleşme 
ekosistemine çok 
ciddi destek veriyo-
ruz." diyen Birinci, 
konuşmasını şöyle ta-

mamladı:
 "Tek başımı-
za değiliz. 
 Birçok insan, 
sektör, bizimle bera-
ber çalışanlar, bu sü-
rece şimdiye kadar 
emek verenler, sağ-
lık yönetimi konu-
sunda da ciddi de-
neyime sahip yöneti-
ciler ve vizyoner üst 
yöneticiler, neticede 

siyaset kurumunun 
bu konuda destek at-
ması, e-Devlet uygu-
lamalarını yaygınlaş-
tırması da bizim işi-
mizi çok kolaylaştırı-
yor. 
 Vatandaştan 
karar verici siyaset 
kurumuna ve bu 
alandaki ara yöneti-
cilere kadar herkesin 
aynı hedef etrafında 

8'den Devam

kesinleşti.

Süper Lig karnesi

 2016-2017 

sezonunda TFF 1. 

Lig'i 2. sırada ta-

mamlayarak Süper 

Lig'e yükselen Malat-

ya temsilcisi, Türki-

ye'nin en prestijli li-

ginde 5 sezon tutu-

nabildi.

 Malatya 

ekibi, Süper Lig'de 

ilk yılında 2017-2018 

sezonunu 43 puanla 

10. sırada tamamla-

dı. 

 En iyi per-

formansını 2018-

2019 sezonunda gös-

teren sarı-siyahlılar, 

13 galibiyet ve 8 be-

raberlik sonucunda 

topladığı 47 puanla 

ligi 5. sırada bitirdi.

Avrupa'da mücadele 

etti

 2018-2019 

sezonunda Ziraat 

Türkiye Kupası'nı lig 

şampiyonu Galatasa-

ray'ın almasıyla Yeni 

Malatyaspor, UEFA 

Avrupa Ligi'ne gitme 

hakkı elde etti.

 Türkiye'yi Av-

rupa kupalarında 

temsil eden Malatya 

temsilcisi, UEFA Av-

rupa Ligi 3. eleme tu-

runda eşleştiği Sır-

bistan temsilcisi Par-

tizan'a karşı ilk maçı 

3-1 kaybedip, ikinci 

müsabakayı 1-0 ka-

zanmasına karşın 

elenmekten kurtula-

madı.

Pandemi döneminde 

küme düşmekten 

kurtuldu

 Yeni Malat-

yaspor için 2019-

2020 sezonu kötü 

geçti. 

 Sarı-

siyahlılar, 34 maçta 

32 puan toplayıp, se-

zonu küme düşme 

hattı içinde 16. sıra-

da bitirdi.

 Türkiye Fut-

bol Federasyonunun 

(TFF) yeni tip koro-

navirüs (Kovid-19) 

salgını nedeniyle 

küme düşmeyi kal-

dırmasıyla Yeni Ma-

latyaspor, tekrar 

Süper Lig'de müca-

dele etme şansı 

buldu.

 Yeni Malat-

yaspor, 2020-2021 

sezonunda da istedi-

ği performansı sergi-

leyememesine rağ-

men 45 puanla 

15'inci sırada yer ala-

rak kümede kalmayı 

başardı.

Deprem süreci

 Yirmi puanla 

son sırada bitirdiği 

2021-2022 sezonu 

sonunda Süper Lig'e 

veda eden Malatya 

temsilcisi, 2022-

2023 sezonunda 

Trendyol 1. Lig'in ilk 

yarısını 16. sırada ta-

mamladı.

 "Asrın fela-

keti" olarak nitele-

nen Kahramanmaraş 

merkezli 6 Şubat 

2023'teki depremler-

den etkilenen Malat-

ya temsilcisi, ligden 

çekilme kararı aldı.

 Depremlerde 

kalecisi Ahmet Eyüp 

Türkaslan'ı kaybe-

den Doğu Anadolu 

ekibi, çoğu futbolcu-

suyla da yollarını 

ayırdı.

 Sarı-

siyahlılar, yaşadığı 

maddi ve deprem 

kaynaklı sorunlar ne-

deniyle hakları saklı 

kalmak kaydıyla 

2023-2024 sezonun-

da da yer almadı.

 Bu sezon ilk 

hafta maçına çıkma-

dı

Malatya temsilcisi, 

Trendyol 1. Lig'in ilk 

haftasında Pendiks-

por karşısında saha-

ya çıkmadı. Ligin 2. 

haftasındaki Esenler 

Erokspor maçı erte-

lenen Yeni Malatyas-

por, 3. haftada iç sa-

hadaki Ankara Keçi-

örengücü karşılaş-

masını ise Yeni Ma-

latya Stadı'nın 6 

Şubat 2023'ten 

sonra depremzede-

lere hizmet vermesi, 

kamera ve turnike 

sisteminin sökülmesi 

nedeniyle Şanlıur-

fa'da oynadı.

 Stattaki so-

runların devam et-

mesi üzerine Malat-

ya ekibi, iç saha maç-

larını deplasmanda 

oynar hale geldi.

 Ligin 5. haf-

tasındaki Ahlatcı 

Çorum FK müsaba-

kasını Ankara'da, 7. 

haftadaki Amed 

Sportif Faaliyetler 

karşılaşmasını Şanlı-

urfa'da, 9. haftadaki 

MKE Ankaragücü mü-

cadelesini Ankara'da, 

11. haftadaki Sakar-

yaspor maçını ise Ga-

ziantep'te oynayan 

Yeni Malatyaspor, 

13. haftadaki Uğur 

Okulları İstanbulspor 

müsabakasıyla ilk 

kez evinde tarafta-

rıyla buluştu.

 Trendyol 1. 

Lig'in 22. haftasında 

Emre Gökdemir 

İnşaat Ankara Keçi-

örengücü'ne deplas-

manda 7-0 yenilen 

Malatya temsilcisi, bi-

time 16 hafta kala 

matematiksel olarak 

küme düştü.

23 maçtan da puan-

sız ayrıldı

 Doğu Ana-

dolu ekibi, bu sezon 

Trendyol 1. Lig'de 

çıktığı 23 karşılaş-

mada da puan ala-

madı.

 Ligde oyna-

dığı müsabakalarda 

10 gol atan sarı-

siyahlılar, kalesinde 

ise 79 gole engel ola-

madı.

 Yeni Malat-

yaspor, ligde Emre 

Gökdemir İnşaat An-

kara Keçiörengü-

cü'nün ardından Er-

zurumspor FK'ye de 

7-0 mağlup oldu.

Malatya temsilci-

si, -21 puanla 

ligin son sırasında 

yer alıyor.

 21 puanı si-

lindi

 Türkiye Fut-

bol Federasyonu, 

Trendyol 1. Lig'in ilk 

haftasında Pendiks-

por müsabakasına 

çıkmadığı gerekçe-

siyle Yeni Malatyas-

por'un hükmen 3-0 

mağlup sayılmasına 

ve 3 puanının silin-

mesine karar ver-

mişti.

 FIFA Disiplin 

Komitesi tarafından 

ise kulübe 3 ayrı dos-

yadan 6'şar olmak 

üzere toplam 18 

puan silme cezası ve-

rilmişti. (AA)

birimin ihtiyacını gör-
mek için dijital sistem-
leri araç olarak kullan-
ma ve bunu başarılı 
bir şekilde yönetmek 
çok kritik bir takım 
oyunu.  
 Biz de bunu 
başarmışız. 
 Bundan sonra 
da böyle devam ederiz 
diye umuyorum.”
(AA)

8'den Devam

 Her yıl 

İstanbul'da Etnospor 

festivalleri yapılarak 

bu farkındalığı oluş-

turmaya çalıştık." 

diye konuştu.

 Geleneksel 

Spor Dalları Fede-

rasyonu olarak başta 

Gençlik Spor Bakan-

lığı olmak üzere Milli 

Eğitim ile Aile ve Sos-

yal Hizmetler Bakan-

lıklarıyla ile işbirlikle-

ri yaptıklarını hatırla-

tan Turus, "Gelenek-

sel spor dalları tanı-

tım tırı oluşturaca-

ğız, 81 il meydanın-

da artık bizim tırımızı 

göreceksiniz." dedi.

 Popüler 

sporlara karşı gele-

neksel sporların yük-

selmesi için çalışa-

caklarını vurgulayan 

Turus, şöyle devam 

etti:

 "Örneğin 

son olimpiyat oyun-

larında hepimizin 

önünde tabiri caizse 

resmen olimpiyat 

oyunları değil de 

LGBT propagandası 

yapıldı, aile kurumu-

nun yıkılması için bir 

propaganda yapıldı. 

 Kültürel ni-

teliklerin yok sayıldı.  

Özellikle açılışı izledi-

ğimizde ürperdik, 

"Çocuklarımız böyle 

bir gelecekte mi ya-

şayacak?" dedik. 

 Hakikaten 

Dünya Etnospor Kon-

federasyonunun ku-

rulmasının ne kadar 

kıymetli, ne kadar 

yerinde ve isabetli ol-

duğunu gördük. 

 Dünyada 

bütün kültürleri yok 

sayan, toplumsal ni-

teliği yok sayıp yal-

nızlaştıran, aile ku-

rumunu yok etmeye 

çalışan ama adına 

spor denilen ki spor-

la ilgili hiçbir şey 

yoktu, tamamıyla er-

kek-kadın ilişkisinde-

ki sapıklığı maalesef 

ön plana çıkartan bir 

sistemdi. 

 Biz burada 

şunu anladık Dünya 

Etnospor Konfede-

rasyonunu Başkanı-

mız Bilal Erdoğan bu 

oluşumu kurarken 

aslında buna karşı 

çok ciddi bir müca-

dele vermek için kur-

duğunu gördük.  

 Bizim çocuk-

larımız ekranlarda 

maalesef onları gör-

meye maruz bırakıl-

dı. 

 Biz çocukla-

rımıza bunların yan-

lış olduğunu tekrar 

anlatmak zorunda 

kaldık."

"Çocuklarımıza mer-

hameti, ahlakı, karşı 

tarafa hürmeti bu 

sporlarla öğretece-

ğiz”

 Sporun as-

lında dayanışma ve 

dostluk olduğunu 

her alanda anlatan 

geleneksel sporların 

olduğunu dile geti-

ren Turus, "Örneğin 

cirit oyununda tam 

vuracakken affeder-

seniz puan kazandı-

ran bir sistemimiz 

var. Hiçbir dünya 

oyununda böyle bir 

şey yok. 

 Biz çocukla-

rımıza merhameti, 

ahlakı, karşı tarafa 

hürmeti bu sporlarla 

öğreteceğiz. 

 Biz aile yapı-

sında, mutlu, sağlıklı 

bir aile yapısının olu-

şabilmesi için sporun 

öneminin farkındayız 

ama sporun bizi kül-

türümüzden, mede-

niyetimizden ahlaki 

kriterlerimizden 

uzaklaştırmasına da 

izin vermeyiz." şek-

linde konuştu.

 Tesislere 

aileleri de davet et-

tiklerini, ailelerinde 

ocukluklarında oyna-

dıkları oyunları gör-

düklerini ifade eden 

Turus, açıklamasını 

şöyle sürdürdü:

 "Geleneksel 

Spor Dalları Fede-

rasyonu yaklaşık 35 

bin kişiye bugüne 

kadar sportif altyapı-

lar oluşturdu, ciddi 

sporcular yetiştirdi.  

 Gayemiz 

yeni nesli hem kendi 

kültürüne alıştırmak 

hem de bu oyunların 

aslında ne kadar eğ-

lenceli olduğunu gös-

termeye çalışmak. O 

yüzden 2025 yılını 

geleneksel sporların 

tanıtım yılı olarak se-

ferberlik yapacağız, 

inşallah ve tabii bir 

yandan da tesisleş-

meyi hızlandıracağız. 

 Bu konuda 

hem Gençlik Spor Ba-

kanlığımız hem 

Çevre Şehircilik Ba-

kanlığımız hem 

Dünya Etnospor Kon-

federasyonumuz 

ciddi olanaklar sunu-

yor. 

 Biz de altya-

pısını oluşturacağız 

hem akademik nite-

likte mahir hem ge-

leneksel sporlarla il-

gili tecrübeli arka-

daşları yönetime 

aldık, onlarla koşa-

cağız."

 Bursa'da Gö-

çebe Oyunları Festi-

vali'ne 102 ülkeden 

2 bin sporcu katıldı

Federasyonun faali-

yetleri arasına giren 

oyunları da değer-

lendiren Turus, "Ge-

leneksel kızak dışın-

da mangala, özellik-

le Orta Asya'da sat-

rancın atası olarak 

görülen bu oyun, st-

ratejik bir beyin 

oyunu. 

 Eğir oyunu 

aslında Orta 

Asya'nın çok bilinen 

ve bizim köylerimiz-

de babalarımızın, 

atalarımızın oynadığı 

atlı polonun atsız 

hali ve inanılmaz 

zevkli bir oyun. 

 Tabii oniki-

taş oyunu bizim de 

çocukluğumuzun 

oyunuydu, biraz 

daha stratejik bir 

oyun. 

 Halat çekme 

de uluslararası nite-

likte aslında bilinen 

daha önce de olim-

pik sporların içerisin-

de olan daha sonra 

çıkartılmış bir oyun. 

 Mas güreşi, 

bu da son yıllarda 

çok ilgilenilen bir 

oyun. 

 Geleneksel 

oyunlarımızın çok 

büyük altyapıya ihti-

yacı yok, hemen kö-

şede yapabileceğiniz 

2-3 malzemeyle hız-

lıca yapabileceğiniz 

oyunlar ama bunla-

rın profesyonel alt-

yapısını oluşturaca-

ğız." ifadelerini kul-

landı.

 Göçebe 

Oyunları Festivalleri 

ile geleneksel oyun-

ların dünyaya yayıl-

dığını vurgulayan 

Turus, "2022 yılında 

Bursa'da İznik 

Gölü'nün kenarında 

yaklaşık 400 dönüm-

lük bir alanı gele-

neksel sporlar köyü-

ne dönüştürdük. 

 102 ülkeden 

2 bin sporcu ile 4 

gün boyunca yakla-

şık 4,5 milyon insan 

katıldı. 

 Dünyanın 

dört bir tarafındaki 

geleneksel oyunları 

bir araya topladık. 

 Aslında bu, 

Türk dünyasının 

olimpiyatlarıydı ve ül-

kemizin tanıtımı nok-

tasında da çok kıy-

metliydi. 

 Her yıl yaptı-

ğımız Etnospor Kül-

tür Festivalleriyle de 

Milli Eğitim Bakanlı-

ğımız ile birlikte ilko-

kul çağındaki çocuk-

ların deneyimleyebi-

lecekleri alanlar 

oluşturturduk." diye 

konuştu.

 Dünya Gö-

çebe Oyunları'nın ge-

lecek yıl Kırgızis-

tan'da yapılacağını 

belirten Turus, "Artık 

dünya, bir kalıba so-

kulmuş Yunan mito-

lojisiyle sarılmış, 

bütün değerleri yok 

sayan unsurlarla 

değil bütün renkleri 

kendi etrafında top-

layan farklılıkların ha-

kikaten kazanç oldu-

ğunu gösteren gele-

neksel sporlarla geli-

şecek. 

 Biz, dünyayı 

tek tipe döndürenle-

re, popüler kültürle 

yok etmeye çalışan-

lara karşı geleneksel 

sporlarla gelenekle-

riyle ayağa kalkan 

gençleri yetiştirerek 

mücadele edeceğiz." 

şeklinde görüşlerini 

tamamladı. (AA)

Geleneksel sporlar ile “popülarite 
dayatmasına" karşı mücadele ediliyor

Süper Lig'in eski ekiplerinden Yeni 
Malatyaspor'da önlenemez düşüş sürüyor

Sağlıkta yapay zekanın küresel pazar 
büyüklüğü 2030'da 200 milyar doları geçecek
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 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, 
"Sigara Bırakma 
Günü" kapsamında 
vatandaşlara önemli 
bir çağrıda buluna-
rak sigaranın insan 
sağlığı üzerindeki 
ciddi zararlarına dik-
kat çekti. 
 Yapılan açık-
lamada, "2025 yılı, si-
garayı bıraktığınız yıl 

olsun. Sigarayı bı-
raktığınızda sağlığı-
nız için olumlu deği-
şimler başlar" ifade-
leri kullanılarak, si-
garayı bırakmanın 
hayati önem taşıdığı 
vurgulandı.
Sigaranın İnsan 
Sağlığına Olan Za-
rarları
 Sağlık uz-
manları, sigaranın 

insan sağlığına olan 
zararlarını şu şekilde 
sıralıyor:
Kanser riski: Siga-
ra içenlerde akciğer, 
gırtlak, ağız, yemek 
borusu, pankreas, 
mide ve mesane kan-
seri riski belirgin şe-
kilde artmaktadır.
Akciğer hastalık-
ları: Sigara, KOAH 
(Kronik Obstrüktif 
Akciğer Hastalığı), 
amfizem ve kronik 
bronşit gibi ciddi so-
lunum yolu hastalık-
larının başlıca nede-
nidir.
Kalp ve damar 
hastalıkları: Sigara 
içenlerde kalp krizi, 
yüksek tansiyon, 
damar tıkanıklığı ve 
felç (inme) riski si-
gara içmeyenlere 
oranla çok daha yük-
sektir.
Bağışıklık sistemi-
nin zayıflaması: Si-
gara kullanımı, bağı-
şıklık sistemini zayıf-
latarak enfeksiyonla-

ra karşı vücut diren-
cini düşürür ve has-
talıklara yakalanma 
riskini artırır.
Diş ve ağız sağlığı 
problemleri: Siga-
ra, diş eti hastalıkla-
rına yol açarak diş 
kayıplarına, ağız ko-
kusuna ve tat alma 
duyusunda azalma-
ya neden olur.
Cilt yaşlanması: Si-
gara içenlerin cildi 
daha hızlı kırışır ve 
yaşlanır, saç dökül-
mesi artar.
Sigarayı Bıraktığı-
nızda Neler Deği-
şir?
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, si-
garanın bırakılması-
nın ardından vücu-
dun kısa sürede 
olumlu tepkiler ver-
meye başladığını be-
lirtti. 
Yapılan açıklama-
ya göre:
- Tat ve koku alma 
duyuları gelişir.
-Akciğer fonksiyonla-

rı iyileşmeye başlar, 
nefes almak kolayla-
şır.
-Enerji seviyesi artar, 
gün içinde daha dinç 
hissedilir.
-Zamanla kalp krizi 
ve akciğer kanseri 
riski azalır.
ALO 171 Sigara Bı-
rakma Danışma 
Hattı Destek Su-
nuyor
 Sigara ba-
ğımlılığından kurtul-
mak isteyen bireyle-
rin ALO 171 Sigara 
Bırakma Danışma 
Hattı’nı arayarak 
uzman desteği alabi-
lecekleri belirtildi.
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, 
vatandaşları sağlıklı 
bir yaşam için siga-
rayı bırakmaya teş-
vik ederek, sigara 
kullanımını bırakma-
nın bireyin sağlığına 
ve yaşam kalitesine 
büyük katkı sağlaya-
cağını hatırlattı.
(FİLİZ ÖZ)

“2025 Yılı, Sigarayı 
Bıraktığınız Yıl Olsun”

 Türk Eğitim-
Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Hüdai Pakel, 
üniversitelerde 
görev yapan idari 
personelin nakil ve 
yer değişikliği hakkı 
konusunda Yükse-
köğretim Kurulu’na 
(YÖK) çağrıda bu-
lundu. 
 Uzun süredir 
gündemde olan 
ancak herhangi bir 
adım atılmayan idari 
personelin yer deği-
şikliği talebinin artık 
çözüme kavuşturul-
ması gerektiğini vur-
gulayan Pakel, 
YÖK’ün bu konuda 
sessiz kalmasını 
eleştirdi.
 Pakel yaptığı 
açıklamada, 6. ve 7. 
Dönem Toplu Söz-
leşmelerde idari per-
sonelin yer değişikli-
ği için gerekli çalış-
maların yapılması ko-
nusunda karar alın-
dığını ancak dört yıl-
dır hiçbir somut 

adım atılmadığını be-
lirtti.
“YÖK, Çalışanların 
Mağduriyetini Gi-
dermelidir”
 Türk Eğitim-
Sen olarak sürecin 
takipçisi olduklarını 
ifade eden Pakel, 
idari personelin ku-
rumlar arası geçiş ve 
isteğe bağlı nakil ta-
leplerinin dikkate 
alınması gerektiğini 
söyledi. Pakel açıkla-
masında şu ifadelere 
yer verdi:
 "Üniversi-
telerde görev 
yapan idari perso-
nel, yıllardır nakil 
sorunları nedeniy-
le mağdur edili-
yor. 26 Şubat 
2024 tarihinde 
YÖK tarafından ya-
yınlanan yazıda 
idari personelin 
kurumlar arası 
yer değişikliği ta-
leplerinin alınaca-
ğı duyuruldu. 
Ancak, üzerinden 

aylar geçmesine 
rağmen hiçbir 
işlem yapılmadı."
 "11 Mart 
2024 tarihinde üni-
versite idari perso-
nelinin isteğe bağlı 
veya mazeret duru-
muna dayalı olarak 
yer değişikliği ve be-
cayiş hakkının tanın-
masını talep ettik. 
 Bunun yanı 
sıra, binlerce çalışa-
nın mağduriyetini gi-
dermek için imza 
kampanyası başlattık 
ve 29 Nisan 2024’te 
4 klasör dolusu im-
zayı YÖK’e ilettik. 
Ancak, aradan 
geçen zamana rağ-
men hala bir adım 
atılmadı."
 "8 Ekim 
2024 tarihinde de 
YÖK’e resmi bir yazı 
ile başvurarak üni-
versiteler arası yer 
değişikliği hakkının 
tanınmasını talep 
ettik. 
 Ancak, 
YÖK’ten yine bir ses 
çıkmadı. Üniversite 
idari personelinin ta-
lepleri artık göz ardı 
edilmemeli ve YÖK, 
‘yok’ olmaktan çıkıp 
çalışanların mağduri-
yetini gidermelidir."

Türk Eğitim-
Sen'den YÖK’e 
Çağrı: "Sorunu 
Görmezden Gel-
meyin!"
 Türk Eğitim-
Sen Kırşehir Şubesi, 
üniversite idari per-
sonelinin yer deği-
şikliği hakkının veril-
mesi için mücadele-
ye devam edecekle-
rini belirtti. Sendika 
yetkilileri, YÖK’ün bu 
konuda adım atma-
ması halinde idari 
personelin sesini du-
yurmak için yeni gi-
rişimlerde buluna-
caklarını ifade etti.

 Sendika, 
YÖK’e çağrıda bulu-
narak, üniversite 
idari personelinin 
nakil taleplerinin 
artık görmezden ge-
linmemesi gerektiği-
ni ve adil bir yer de-
ğişikliği sisteminin 
hayata geçirilmesi 
gerektiğini vurgula-
dı.
 Üniversite 
çalışanlarının hakları 
konusunda sürecin 
takipçisi olmaya 
devam edeceğiz. Ge-
lişmeler için bizi 
takip edin. (HATİCE 
SÜRMELİ)

Başkan Pakel: "Üniversite
 idari personeline yer 

değişikliği hakkı verilmeli”

 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, hayvan-
cılıkla uğraşan üre-
ticilere yönelik 
önemli bir destek 
projesinin başvuru-
larının başladığını 
duyurdu. 
 "Kırsalda 
Bereket, Hayvancılı-
ğa Destek" projesi 
kapsamında, etçi ırk 
gebe düve hayvan-
larının uygun mali-
yetlerle Kırşehirli 
üreticilere ulaştırıl-
ması ve hayvancılık 
sektöründe sürdü-
rülebilirliğin artırıl-
ması hedefleniyor.
 Başvurular 
Kırşehir İl ve İlçe 
Tarım Müdürlükleri 
üzerinden yapılacak 
olup, son tarih 28 
Şubat Cuma olarak 
belirlendi.
Proje Kapsamın-
da Sunulan Des-
tekler
- Üretimi artır-
mak ve gençleri 
sektöre kazandır-
mak amaçlanı-
yor.
 Proje, kırsal 
üretimi güçlendir-
mek, aile işletmele-

rini desteklemek ve 
gençleri tarım ve 
hayvancılık sektörü-
ne kazandırmak 
amacıyla hayata ge-
çirildi.
-Etçi ırk gebe dü-
veler uygun mali-
yetlerle üreticiye 
sunulacak
 TİGEM iş-
letmelerinde yetişti-
rilen yüksek verimli 
etçi ırk gebe düve 
hayvanları, uygun 
koşullarda üreticile-
re ulaştırılacak.
-Ziraat Bankası 
aracılığıyla 
uygun ödeme ko-
şulları sunulacak
Üreticiler, Ziraat 
Bankası’ndan 1 yılı 
ödemesiz olmak 
üzere 3 veya 5 yıl 
geri ödemeli süb-
vansiyonlu kredi kul-
lanabilecek.
-Hayvanlar bir yıl 
boyunca sigortalı 
olacak
 TARSİM 
kapsamında, satın 
alınan hayvanların 
bir yıl boyunca si-
gortalanması sağla-
nacak.
-27 bin TL’lik 
bakım ve beslen-

me gideri devlet 
tarafından karşı-
lanacak
 Devlet des-
teği kapsamında, 
her hayvan için bir 
yıl boyunca 1 asgari 
ücret tutarında, top-
lamda 27 bin TL’lik 
bakım ve beslenme 
gideri karşılanacak.
-Genç üreticilere 
yönelik özel des-
tek
 Normalde 
15 olan hayvan sa-
yısı, veteriner he-
kimler, ziraat mü-
hendisleri ve gıda 
mühendisleri gibi 
meslek grupların-
dan başvuracak 
genç üreticiler için 
30’a çıkarılacak. 
Böylece gençlerin 
kendi işlerini kura-
rak memleketlerine 
katkı sağlamaları 
teşvik edilecek.
-Deprem bölge-
sindeki üreticile-
re öncelik veri-
lecek
 Proje kap-
samında deprem 
bölgesinde yaşayan 
üreticilere öncelik ta-
nınacak ve destek-
ler bu bölgelerde yo-

ğunlaştırılacak.
Kırşehirli Genç-
lerden Büyük İlgi 
Bekleniyor
 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, proje-
nin açıklanmasının 
ardından büyük ilgi 
gördüğünü belirte-
rek, "Üretime ve 
üretmeye gönül ver-
miş tüm vatandaş-
larımıza şimdiden 
bereketli olsun" ifa-
delerini kullandı.
 Kırşehir’de 
hayvancılık sektö-
ründe yer almak is-
teyen gençlerin ve 
üreticilerin projeye 
yoğun ilgi göster-
mesi bekleniyor. 
Başvurular 28 
Şubat Cuma günü-
ne kadar İl ve İlçe 
Tarım Müdürlükleri-
ne şahsen yapılabi-
lecek.
 Bu destekle 
birlikte Kırşehir'de 
kırsal kalkınmanın 
hız kazanması, 
gençlerin hayvancı-
lık sektöründe istih-
dam edilmesi ve 
yerli üretimin güç-
lendirilmesi hedef-
leniyor.(SEVGİ ER)

“Kırsalda Bereket, 
Hayvancılığa Destek” projesi 

başvuruları başladı

 Emine Erdo-
ğan, "Türkiye ve Ma-
lezya'nın köklü mira-
sı, gençlerin enerjisi 
ve ortak ideallerimiz, 
ülkelerimizi daha par-
lak bir geleceğe taşı-
yacaktır." ifadesini 
kullandı.
 Cumhurbaş-
kanı Erdoğan'ın, 
resmi temaslarda bu-
lunmak üzere ger-
çekleştirdiği Malezya 
ziyaretine eşlik eden 
Emine Erdoğan, sos-
yal medya hesabın-

dan paylaşımda bu-
lundu.
 Emine Er-
doğan, Kuala Lum-
pur'da, STK tem-
silcileri, kamu ça-
lışanları ve üni-
versite öğrencile-
riyle "Yeni Yüzyıl-
da Türkiye-
Malezya Stratejik 
İşbirliği Progra-
mı"nda buluş-
maktan memnu-
niyet duyduklarını 
belirterek, şunları 
kaydetti:

 "Türkiye ve 
Malezya'nın köklü mi-
rası, gençlerin ener-
jisi ve ortak idealleri-
miz, ülkelerimizi 
daha parlak bir gele-
ceğe taşıyacaktır. Bu 
anlamlı programın 

tüm katılımcılar için 
ilham verici olmasını 
diliyor, samimi ev sa-
hiplikleri için dost ve 
kardeş Malezya hal-
kına teşekkür ediyo-
ruz." (ANADOLU 
AJANSI)

Emine Erdoğan'dan Malezya 
ziyaretine ilişkin paylaşım
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 Kırşehir’de 
otomobil sahibi olma 
planı yapan vatan-
daşları yakından ilgi-
lendiren bir gelişme 
yaşandı. 
 Merkez Ban-
kası’nın faiz indirim 
sürecine girmesiyle 
birlikte kredi faiz 
oranlarında da hare-
ketlilik başladı. 
 Bankalar 
mevduat faizlerinde 
hızlı adımlar atarken, 
kredi faizlerinde ise 
temkinli bir süreci 
takip ediyor.
TAŞIT KREDİSİ 
FAİZLERİ KIR-
ŞEHİR’DE DE GÜN-

CELLENDİ
 Geçtiğimiz 
yıl yüksek faiz oran-
ları nedeniyle ikinci 
el otomobil pazarın-
da durgunluk yaşa-
nırken, son dönem-
de faiz oranlarında 
kademeli bir düşüş 
kaydedildi. 
 Yapılan gün-
cellemeye göre, ikin-
ci el otomobil kredi-
lerinde en düşük faiz 
oranı %3,15 seviye-
sine kadar geriledi. 
 Ancak Kırşe-
hir’de faaliyet göste-
ren bankalar arasın-
da farklılıklar bulu-
nuyor ve genel ola-

rak faiz oranları 
%3,50 ile %4,00 ara-
sında değişiklik gös-
teriyor.
KREDİ FAİZLERİ 
DAHA DA 
DÜŞEBİLİR Mİ?
 Ekonomist-
lere göre, 2025’in 
ikinci yarısında kredi 
faizlerinde daha be-
lirgin bir düşüş yaşa-
nabilir. 
 Uzmanlar, fa-
izlerin %2 seviyeleri-
ne kadar inmesi du-
rumunda, özellikle 
ikinci el otomobil pi-
yasasında canlanma 
görülebileceğini be-
lirtiyor. 

 Kırşehir’de 
faaliyet gösteren oto-
mobil galerileri ve sa-
tıcılar, düşük faiz 
oranlarının ticareti 
canlandıracağını 
ancak finansman ma-
liyetlerinin hâlâ yük-
sek olduğuna dikkat 
çekiyor.
400 BİN TL’LİK 
TAŞIT 
KREDİSİNİN 
GERİ ÖDEMESİ 
NE KADAR?
 Kırşehir’de 
bir vatandaşın ikinci 
el otomobil almak 
için %3,15 faizle 36 
ay vadeli 400 bin TL 
taşıt kredisi çekmesi 

durumunda, aylık 
ödeyeceği taksit tu-
tarı 21 bin 434 TL 
olarak hesaplanıyor. 
 Kredinin top-
lam geri ödeme tu-
tarı ise 773 bin 920 
TL’ye ulaşıyor.
 Kırşehirli oto-
mobil alıcıları için 
düşük faiz oranları-
nın sektöre olumlu 
yansımalar yapması 
beklenirken, önü-
müzdeki aylarda Mer-
kez Bankası’nın ala-
cağı kararlar ve pi-
yasa dinamikleri ya-
kından takip edi-
lecek.
(FİLİZ ÖZ)

8'den Devam

faaliyetlerin, onların 

özgüvenlerini ve ken-

dilerini ifade etme ye-

teneklerini güçlendir-

diğini belirtti. 

 Yetkililer, 

gençlerin sanata 

olan ilgisini artırmak, 

onları sanatın farklı 

dallarıyla buluştur-

mak ve üretken bi-

reyler olarak yetiş-

melerine katkı sağla-

mak amacıyla bu tür 

etkinliklerin devam 

edeceğini vurguladı.

 Zernişan Vak-

kas İlkokulu’nda dü-

zenlenen el sanatları 

atölyesine katılan öğ-

renciler ise, etkinlik-

lerden büyük keyif al-

dıklarını ve kendi el 

emekleriyle ürettikle-

ri eserleri görmekten 

mutluluk duydukları-

nı ifade etti. Öğren-

ciler, farklı sanat dal-

larını öğrenme ve uy-

gulama fırsatı sunan 

bu atölyelerden do-

layı Kırşehir Gençlik 

Merkezi’ne teşekkür 

etti.Kırşehir Gençlik 

Merkezi’nin çocuklar 

ve gençlere yönelik 

düzenlediği kulüp ve 

atölye çalışmaları 

ilerleyen dönemlerde 

farklı okullarda ve 

merkezlerde devam 

edecek.

(SEVGİ ER)

 6 Şubat Kah-

ramanmaraş mer-

kezli depremlerden 

etkilenen Elazığ'a 

Cumhuriyet Halk Par-

tisi (CHP) heyeti zi-

yaret gerçekleştirdi. 

CHP Kırşehir Millet-

vekili Metin İlhan ve 

Antalya Milletvekili 

Mustafa Erdem, CHP 

Elazığ Milletvekili 

Gürsel Erol ile birlik-

te Elazığ Esnaf Oda-

ları'nı ziyaret ederek 

oda başkanlarıyla bir 

araya geldi. 

 Ziyarette Ela-

zığ'daki esnafların ya-

şadığı sorunlar ve ta-

lepler dinlenirken, 

deprem sonrasında 

devam eden süreç-

lere ilişkin görüş 

alışverişi yapıldı.

 Heyet, Ela-

zığ'da depremzede-

lerin yaşadığı zorluk-

ları yerinde inceleye-

rek, esnafların eko-

nomik olarak karşı-

laştığı güçlükleri ve 

destek taleplerini din-

ledi. 

 Özellikle 

kentsel dönüşüm sü-

reci, kredi ve finans-

man sorunları, kira 

artışları ve devlet 

desteklerinin yeterli-

liği gibi konular gün-

deme geldi.

 CHP Kırşehir 

Milletvekili Metin 

İlhan, ziyarete ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

"Cumhuriyet Halk 

Partisi heyeti olarak 

Elazığ’daki temasla-

rımızın ardından 

basın ile bir araya ge-

lerek deprem ile ilgili 

Elazığ’da süregelen 

çalışmalar hakkında-

ki görüş, öneri ve 

eleştirilerimizi pay-

laştık. 

 Burada gör-

dük ki esnaflarımız 

ve vatandaşlarımız 

hala büyük sorunlar-

la boğuşmaya 

devam ediyor. 

 Deprem böl-

gelerinde yapılan yar-

dım ve desteklerin 

etkin bir şekilde sür-

dürülmesi gereklidir" 

dedi.

 CHP Elazığ 

Milletvekili Gürsel 

Erol ise, "Elazığ’da 

hala çözülmeyi bek-

leyen sorunlar var.

 Esnaflarımı-

zın ekonomik olarak 

ayakta kalabilmesi 

için devlet destekle-

rinin artırılması şart. 

 Tüm ilgili ku-

rumları, Elazığ’daki 

vatandaşlarımızın ve 

esnaflarımızın sesi ol-

maya davet ediyo-

ruz" ifadelerini kul-

landı.

 CHP heyeti, 

görüşme ve ziyaret-

lerin ardından basın 

mensuplarıyla bir 

araya gelerek depre-

min etkileri ve yapıl-

ması gerekenler ko-

nusunda kamuoyuna 

bilgi verdi. 

 Heyet, Ela-

zığ’daki depremze-

deler ve esnaflar için 

gerekli adımların 

atılması konusunda 

yetkililere çağrıda bu-

lundu.

(HATİCE 

SÜRMELİ)

8'den Devam

Gençlik Merkezi’ne 

teşekkür etti. 

 Eğitime katı-

lan öğrenciler arasın-

da düzenlenen mini 

turnuvalar ise hem 

rekabetçi ruhu hem 

de takım çalışmasını 

teşvik etti.

Kırşehir Gençlik Mer-

kezi’nin çocukların 

sosyal, zihinsel ve 

kültürel gelişimlerine 

katkı sağlayan kulüp 

ve atölye faaliyetleri, 

ilerleyen dönemde 

farklı okullarda da 

devam edecek.

(SEVGİ ER)

 Şubat ayı iti-

barıyla yürürlüğe 

giren yeni bankacılık 

işlem tarifeleri, Kır-

şehir'deki tüketicileri 

de yakından ilgilen-

diriyor.

 Bankacılık 

hizmetlerinden ya-

rarlanma maliyetle-

rinde köklü değişik-

likler yapılırken, para 

transferlerinden 

kredi kartı aidatları-

na kadar birçok 

alanda önemli ücret 

artışları dikkat çeki-

yor.

FAST VE EFT ÜC-

RETLERİ ARTTI

 Yeni düzen-

leme kapsamında, 

FAST sisteminde 

günlük transfer limiti 

100 bin TL’ye çıkarıl-

dı ancak işlem ücret-

leri de yükseldi. 

 Örneğin, 

16.300 TL’ye kadar 

yapılan mobil/inter-

net FAST transferi 

için 6.39 TL ücret alı-

nırken, 20 bin TL 

transfer edilmesi du-

rumunda mobil iş-

lemde 12.80 TL, 

ATM üzerinden iş-

lemde ise 44.68 TL 

ödeme gerekiyor.

 EFT işlemle-

rinde de artış yaşan-

dı. 

 Özellikle 

304.801 TL ve üzeri 

işlemler için 

mobil/internet üze-

rinden 159.97 TL, 

ATM üzerinden 

319.95 TL, şube ve 

çağrı merkezi üze-

rinden ise 639.90 TL 

ücret kesiliyor.

KREDİ KARTI 

AİDATLARI VE 

NAKİT AVANS 

MALİYETLERİ 

YÜKSELDİ

 Bankalar ta-

rafından alınan kredi 

kartı aidatları 600 

TL’den başlarken, 

nakit avans işlemle-

rine uygulanan faiz 

oranı yüzde 5’e yük-

seltildi. 

 BSMV ve 

KKDF ile birlikte bu 

oran yüzde 6’nın üze-

rine çıkıyor. 

 Ayrıca, kredi 

kartından nakit 

çekim limiti, kart li-

mitinin sadece 

yüzde 25’i ile sınır-

landırıldı.

 Kırşehir’de 

özellikle ticaretle uğ-

raşan vatandaşlar ve 

küçük esnaflar için 

bu düzenleme, fi-

nansal planlamaları-

nı doğrudan etkile-

yecek.

FATURA ÖDEME-

LERİNDE FAİZ UY-

GULAMASI

 Elektrik, su, 

doğalgaz ve internet 

faturalarının kredi 

kartı ile ödenmesi 

durumunda, ekstre 

tarihine kadar nakit 

avans faizi uygulan-

maya başlandı.

 Vergiler 

dahil edildiğinde bu 

oran yüzde 6’yı aşa-

biliyor. 

 Özellikle dü-

zenli fatura ödeme-

lerini kredi kartı üze-

rinden yapan Kırşe-

hirli vatandaşlar için 

bu durum ek bir ma-

liyet oluşturacak.

ORTAK ATM ÜC-

RETLERİ DE YÜK-

SELDİ

 Kırşehir’de 

bankamatik hizmet-

lerinden sıkça fayda-

lanan vatandaşları il-

gilendiren bir diğer 

önemli değişiklik, 

ortak ATM kullanım-

larında yapılan ücret 

artışları oldu. 

 Ortak 

ATM’lerden para 

çekme ücreti, 1.04 

TL’ye ek olarak çeki-

len tutarın yüzde 

1.15’i kadar komis-

yon olarak belirlenir-

ken, ATM limit üstü 

para çekme işlemle-

rinde de ekstra mali-

yetler ortaya çıktı.

KIRŞEHİR'DE 

BANKACILIK 

HİZMETLERİNİN 

MALİYETİ ARTI-

YOR

 Bankacılık 

işlem ücretlerinde ya-

pılan bu değişiklikler, 

Kırşehir’de hem bi-

reysel müşterileri 

hem de küçük ve 

orta ölçekli işletme-

leri doğrudan etkile-

yecek. 

 Artan işlem 

maliyetleri nedeniyle 

vatandaşların banka 

işlemlerinde daha 

dikkatli olması ge-

rektiği vurgulanır-

ken, alternatif 

ödeme yöntemlerine 

yönelme ihtimali de 

gündemde.

(FİLİZ ÖZ)

CHP Heyeti, Depremden 
Etkilenen Elazığ'da 
Esnaflarla Buluştu

Kırşehir Gençlik Merkezi’nden
 Öğrencilere El Sanatları Eğitimi

Kırşehir Gençlik Merkezi’nden Bedia Köksal 
İlkokulu’nda Akıl ve Zekâ Oyunları Eğitimi

BANKACILIK İŞLEM ÜCRETLERİ YENİDEN BELİRLENDİ: 
KIRŞEHİR'DE DE TÜKETİCİLERİ ETKİLEYECEK!

TAŞIT KREDİSİ FAİZLERİNDE SON 
DURUM: FAİZ İNDİRİMİ OTOMOBİL 
PİYASASINI NASIL ETKİLEYECEK?



Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesi'ni 

Takip Edin

7'de

 Malatya Be-
lediyespor adıyla 
1986 yılında kurulan 
ve inişli çıkışlı bir gra-

fik sergileyen takım, 
2009-2010 sezonun-
da TFF 2. Lig'e yük-
seldi.

 2010'da ger-
çekleştirilen olağa-
nüstü genel kurulda 
adı Yeni Malatyaspor 

olarak değiştirilen 
Malatya temsilcisi, 
2014-2015 sezonun-
da TFF 2. Lig Beyaz 

Grup'ta şampiyon 
olarak adını TFF 1. 
Lig'e yazdırdı.
 Sarı-siyahlı 
ekip, 2016-2017 se-
zonunda bu ligi 2. sı-
rada tamamlayarak 
Süper Lig'de müca-
dele etmeye hak ka-
zandı.
 Türkiye'nin 
en üst seviye futbol 
organizasyonu olan 
Süper Lig'de 5 sezon 
geçiren Doğu Ana-
dolu temsilcisi, 
2021-2022 sezonun-
da Süper Lig'e veda 
etti.
 Trendyol 1. 
Lig'de 3. sezonunu 
geçiren Malatya tem-
silcisinin, bitime 16 
hafta kala matema-
tiksel olarak küme 
düşmesi
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 Ankara'da ge-
çekleştirilen 6. Ola-
ğan ve Mali Genel Ku-
rulunda başkanlığa 
seçilen Turus, gele-
neksel sporlara ilişkin 
proje ve çalışmalarını 
değerlendirdi.
 Geleneksel 
sporları Türkiye ge-
neline yaymaya ça-
lıştıklarını belirten 
Turus, "Farkındalık 
konusunda ciddi alt-
yapılar oluşturduk. 
 Ankara'da 
çok güzel bir gele-
neksel sporlar tesisi 
oluşturdu, Kayse-
ri'de, Sivas'ta, Erzu-

rum'da, İstanbul'da 
da. 
 Ankara'da te-
sisimiz halka açık ve 
tesisimize randevuy-

la gelinebiliyor çünkü 
çok kalabalık. 
 Bu ilgi bizi zi-
yadesiyle mutlu edi-
yor. 

 Dünya Et-
nospor Konfederas-
yonu Başkanımız 
Bilal Erdoğan'ın kat-
kıları önemli. 

7'de

 Kırşehir 

Gençlik ve Spor İl 

Müdürlüğü’ne bağlı 

Kırşehir Gençlik Mer-

kezi, çocukların zi-

hinsel gelişimini des-

tekleyen Akıl ve 

Zekâ Oyunları Eğiti-

mi ile öğrencilere 

problem çözme, st-

ratejik düşünme ve 

analitik becerilerini 

geliştirme fırsatı su-

nuyor. 

 Bu kapsam-

da Bedia Köksal 

İlkokulu’nda düzen-

lenen eğitim progra-

mı, öğrencilerden 

büyük ilgi görüyor.

 Gerçekleşti-

rilen eğitimlerde öğ-

renciler, küp oyunla-

rı, dikkat geliştiren 

diğer akıl oyunlarıyla 

tanışıyor. 

 Eğitmenler 

eşliğinde düzenle-

nen etkinliklerde ço-

cuklar, düşünme be-

cerilerini geliştirirken 

aynı zamanda eğlen-

celi vakit geçiriyor.

 Kırşehir 

Gençlik Mer

kezi yetkilileri, Akıl 

ve Zekâ Oyunları Eği-

timlerinin öğrencile-

rin zihinsel yetenek-

lerini artırmada 

önemli bir rol oyna-

dığını ve bu tür et-

kinliklerin çocukların 

hızlı düşünme, prob-

lem çözme ve stra-

teji geliştirme yetile-

rini güçlendirdiğini 

belirtti. 

 Yetkililer, ço-

cukların akademik 

başarılarına da katkı 

sağlayan bu eğitim-

lerin ilerleyen süreç-

te farklı okullarda da 

devam edeceğini 

ifade etti.

 Bedia Köksal 

İlkokulu’nda eğitim-

lere katılan öğrenci-

ler ise oyunlar saye-

sinde düşünme be-

cerilerini geliştirdik-

lerini ve yeni strate-

jiler öğrendiklerini 

dile getirerek Kırşe-

hir 
 Kırşehir 

Gençlik ve Spor İl 

Müdürlüğü bünye-

sinde faaliyetlerini 

sürdüren Kırşehir 

Gençlik Merkezi, 

gençlerin sanatsal 

ve kültürel gelişimle-

rine katkı sağlamak 

amacıyla düzenlediği 

kulüp ve atölye ça-

lışmalarına aralıksız 

devam ediyor. 

 Bu kapsam-

da, Zernişan Vakkas 

İlkokulu'nda gerçek-

leştirilen el sanatları 

faaliyetleri, öğrenci-

lere geleneksel ve 

modern sanat tek-

niklerini öğrenme fır-

satı sunuyor.

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi ta-

rafından düzenlenen 

etkinlikte öğrenciler, 

eğitmenler eşliğinde  

el sanatları çalışma-

larıyla tanışıyor. Atöl-

ye süresince öğren-

ciler, hem el beceri-

lerini geliştiriyor hem 

de sanatsal üretim 

süreçlerine dair far-

kındalık kazanıyor.

 Gerçekleşti-

rilen etkinlik hakkın-

da açıklamalarda bu-

lunan Kırşehir Genç-

lik Merkezi yetkilileri, 

çocukların yaratıcılı-

ğını geliştiren ve el 

becerilerini artıran 

bu tür 

5'te

5'te

Kırşehir Gençlik Merkezi’nden 
Bedia Köksal İlkokulu’nda 

Akıl ve Zekâ Oyunları Eğitimi

Süper Lig'in eski ekiplerinden Yeni 
Malatyaspor'da önlenemez düşüş sürüyor

Geleneksel sporlar ile "popülarite 
dayatmasına" karşı mücadele ediliyor

Kırşehir Gençlik 
Merkezi’nden Öğrencilere 

El Sanatları Eğitimi
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